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ZAPISNIK 
 

s 20. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 19. listopada 2023. godine (četvrtak), u 
Spomen domu u Pazinu.  
Sjednicu je u 10,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar.  
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 

Red 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan 

2. Sandra Ćakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

6. Alen Gržinić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan 

7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

8.  Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

9. Ivana Špadijer  IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan  

13. Hana Jurić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

14.  Mr.sc.Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan 

15. Daniele Kumar  IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

20.  Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

24. Igor Belas SDP prisutan 

25. Antonella Degrassi SDP prisutna 

26. Vili Bassanese SDP prisutan 

27. Goran Subotić SDP  prisutan 

28. Marko Ferenac SDP  prisutan 

29. Goran Hrvatin SDP  odsutan 

30. Mauro Jurman SDP  odsutan 

31. Jasna Opačak HDZ prisutna 

32. Milan Košara HDZ prisutan 

33. Ivica Ćošković HDZ prisutan 

34. Dr.sc. Mario Bratulić HDZ opravdano 
odsutan 

35. Mr.sc.Tatjana Tomaić HDZ prisutna 

36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna 

37. Koviljka Aškić Nezavisna  prisutna 

38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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OSTALI PRISUTNI: 
 
BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana 
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Upravnog odjela župana 
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije 
Dr.sc. MIRKO RADOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj 
TEA BATEL, pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke 
skupine 
IVANA MIHALIĆ FABRIS, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
GABRIJELA MEZULIĆ, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove 
Dr.sc. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine  
ELENA BOŽAC ČUJIĆ, službenica koja obavlja poslove pročelnice Upravnog odjela za 
gospodarstvo 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
DAVID STANKIĆ, ravnatelj Županijske uprava za ceste 
DENIS STIPANOV, voditelj službe civilne zaštite VZIŽ 
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, pozdravlja prisutne. Otvara 20. 
sjednicu Skupštine Istarske županije.  
 
Napominje da su prije današnje sjednice Skupštine Istarske županije, svoje sjednice održale 
skupštinska radna tijela i to Odbor za društvene djelatnosti 13. listopada 2023. godine, istog 
dana i Komisija za izbor i imenovanja, dana 16. listopada, Odbor za financije i proračun i Odbor 
za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo i jučer, 18. listopada, Odbor za 
gospodarstvo i turizam. 
 
Pozivam pročelnicu Vesnu Ivančić da izvrši prozivku. Konstatiram da je prisutno 32 od 41 
vijećnica/ka (nakon dolaska dva vijećnika, 34 vijećnika/ica) i Skupština može zasjedati i 
pravovaljano odlučivati.  
 
 
Predlaže sljedeći: 
 

DNEVNI RED 
 

1.  

a. Verifikacija zapisnika sa 17. sjednice Skupštine Istarske županije 

b. Verifikacija zapisnika sa 18. sjednice Skupštine Istarske županije 

39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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c. Verifikacija zapisnika sa 19. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

3. Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2023. 

godinu 

4. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog polugodišnjeg izvještaja o 

izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 

razdoblje 01.01. – 30.06. 2023. 

5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Ugovora o financiranju izrade glavnog i izvedbenog 

projekta za izgradnju sedam objekata Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske 

županije – Istituto formativo per la medicina d'urgenza della Regione Istriana 

6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Ugovora o financiranju nabave 5 sanitetskih vozila 

Nastavnom zavodu za hitnu medicinu IŽ – Istituto formativo per la medicina 

d'urgenza della RI 

7. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju II. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored 

sredstava decentraliziranih funkcija u 2023. godini između zdravstvenih ustanova 

nad kojima Istarska županija ima osnivačka prava 

8. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju ustanove Centar za razvoj 

ribarstva i akvakulture Istarske županije – Centro per lo sviluppo della pesca e 

dell'Acquacoltura della Regione Istriana 

9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe sanacije 

zgrade Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj 

10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Procjene rizika od velikih nesreća za 
Istarsku županiju 

11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne 

zaštite Istarske županije za razdoblje od 2024. do 2028. godine 

12. Prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom 
dobru 

13. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje morske površine za uzgoj školjkaša na području Raškog 
zaljeva 

14. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Fažana za 
davanje koncesija na pomorskom dobru 

15. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Vrsar za 
davanje koncesija na pomorskom dobru 

16. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Funtana za 
davanje koncesija na pomorskom dobru 

17. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Medulin za 
davanje koncesija na pomorskom dobru 

18. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Tar Vabriga za 
davanje koncesija na pomorskom dobru 

19. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Puli za davanje 
koncesija na pomorskom dobru 

20. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Poreču za 
davanje koncesija na pomorskom dobru 

21. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Novigradu za 
davanje koncesija na pomorskom dobru 

22. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Umagu za 
davanje koncesija na pomorskom dobru 

23. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Vodnjanu za 
davanje koncesija na pomorskom dobru 

24. Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Savjetodavnog povjerenstva za zaštitu 

prava starijih osoba u Istarskoj županiji 
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25. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 

26. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula 

27. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske 

županije 

28. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli-Pola 

 

 

ORDINE DEL GIORNO 
1.  

a. Verifica del verbale della 17-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

b. Verifica del verbale della 18-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

c. Verifica del verbale dell'19-a seduta solenne dell'Assemblea della Regione 

Istriana 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 

3. Proposta della Relazione semestrale sull'attuazione del Bilancio della Regione 

Istriana per il 2023 

4. Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta della relazione semestrale 

sull'attuazione del piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 

Istriana, per il periodo dall'1 gennaio al 30 giugno 2023 

5. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Contratto di finanziamento della 

stesura del progetto principale ed esecutivo per la costruzione di sette edifici del 

Nastavni zavod za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la 

medicina d'urgenza della Regione Istriana 

6. Proposta di Conclusione sull'approvazione del Contratto di finanziamento 

dell'acquisto di cinque veicoli sanitari per il Nastavni zavod za hitnu medicinu Istarske 

županije - Istituto formativo per la medicina d'urgenza della Regione Istriana. 

7. Proposta di Conclusione sulla determinazione delle II modifiche e integrazioni 

dell'Elenco delle priorità per la ripartizione dei mezzi delle funzioni decentrate nel 

2023 fra gli istituti sanitari sui quali la Regione Istriana ha i diritti costitutivi. 

8. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera d'istituzione 

dell'Ente Centar za razvoj ribarstva i  akvakulture Istarske županije - Centro per lo 

sviluppo della pesca e dell'acquacoltura della Regione Istriana 

9. Proposta di Conclusione sull'approvazione dell'Accordo di cofinanziamento per le 

esigenze legate al risanamento dell'edificio della Scuola di avviamento professionale 

Eugen Kumičić a Rovigno 

10. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Stima del rischio di 
grandi sciagure per la Regione Istriana 

11. Proposta di Conclusione sull'approvazione delle Direttrici per l'organizzazione e lo 

sviluppo del sistema di protezione civile della Regione Istriana per il periodo dal 2024 

al 2028 

12. Proposta di Delibera di istituzione della Commissione tecnica per le concessioni sul 
demanio marittimo 

13. Proposta di Avviso sull'intento di assegnare in concessione il demanio marittimo ai 
fini dello sfruttamento economico della superficie marittima per l'allevamento di 
molluschi sul territorio del Golfo d'Arsia 

14. Proposta di revoca della Delibera con cui si affida al Comune di Fasana la facoltà di 
assegnare concessioni sul demanio marittimo, 

15. Proposta di revoca della Delibera con cui si affida al Comune di Orsera la facoltà di 
assegnare concessioni sul demanio marittimo, 
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16. Proposta di revoca della Delibera con cui si affida al Comune di Fontane la facoltà di 
assegnare concessioni sul demanio marittimo, 

17. Proposta di revoca della Delibera con cui si affida al Comune di Medulin la facoltà di 
assegnare concessioni sul demanio marittimo, 

18. Proposta di revoca della Delibera con cui si affida al Comune di Torre-Abrega la 
facoltà di assegnare concessioni sul demanio marittimo, 

19. Proposta di revoca della Delibera con cui si affida alla Città di Pola la facoltà di 
assegnare concessioni sul demanio marittimo, 

20. Proposta di revoca della Delibera con cui si affida alla Città di Parenzo la facoltà di 
assegnare concessioni sul demanio marittimo, 

21. Proposta di revoca della Delibera con cui si affida alla Città di Cittanova la facoltà di 
assegnare concessioni sul demanio marittimo, 

22. Proposta di revoca della Delibera con cui si affida alla Città di Umago la facoltà di 
assegnare concessioni sul demanio marittimo, 

23. Proposta di revoca della Delibera con cui si affida alla Città di Dignano la facoltà di 
assegnare concessioni sul demanio marittimo, 

24. Proposta di Delibera d'istituzione e nomina della Commissione consultiva per la 

tutela dei diritti degli anziani nella Regione Istriana 

25. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 

integrazioni dello Statuto della OŠ Jure Filipovića Barban (SE Jure Filipović Barban - 

Barbana), 

26. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 

integrazioni dello Statuto della Škola primijenjenih umjetnosti i dizajna – Pula (Scuola 

delle arti applicate e del design di Pola) 

27. Proposta di Provvedimento di destituzione e nomina dei medici necroscopi sul 

territorio della Regione Istriana 

28. Proposta del Provvedimento di nomina dei giudici popolari della Corte d'appello del 

Tribunale regionale a Pola 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da je Dnevni red jednoglasno usvojen. Prelazi na prvu 
točku dnevnog reda. 

 
 

Ad -1. 
a. Verifikacija zapisnika sa 17. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje točku na glasanje.  
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno usvaja  
 
  

 Zapisnik sa 17. sjednice Skupštine Istarske županije. 
 
 

Ad -1. 
b. Verifikacija zapisnika sa 18. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje točku na 
glasanje.  
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno usvaja  
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Zapisnik sa 18. sjednice Skupštine Istarske županije. 

 
 

Ad -1. 
c. Verifikacija zapisnika sa 19. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu te kako nema prijavljenih daje točku na 
glasanje.  
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno usvaja  
 

 
Zapisnik sa 19. sjednice Skupštine Istarske županije. 

 
 

Ad -2. 
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je stigla vijećnica Hana Jurić, te da je sada 33 
vijećnika. Daje riječ vijećniku Milošu Bajiću da postavi svoje pitanje. 
 
MILOŠ BAJIĆ postavlja pitanje vezano za Zračnu luku Pula. Vidimo u zadnje vrijeme da smo u 
predpandemijskom razdoblju bilježili solidne rezultate a poslije pandemije došlo je do značajnog 
opadanja prometa u pulskoj Zračnoj luci. Gledajući druge Zračne luke Zadar, Dubrovnik, Rijeku 
i Split koji su vratili svoje rezultate na predpandemijsko razdoblje, zanima nas zašto je došlo do 
tog pada. Što se čini po tom pitanju jer moramo biti svjesni da s lošim prometom dolazi u pitanje 
opstojnost naše Zračne luke.  
 
ŽUPAN pozdravlja svih i odgovara da je upoznat sa lošijim prometom u Zračnoj luci. Ističe da 
postoji pretpostavka da će se iduće godine to popraviti. U našem bliskom radijusu imamo puno 
zračnih luka, od Venecije, Trsta, Ljubljane, Zagreba i Zračne luke Rijeka na Krku, Krk isto tako 
bilježi pad putnika. U velikoj mjeri to isto tako ovisi o marketinškoj promociji nisko budžetnih avio 
kompanija, u našoj zračnoj luci to se odnosi na Ryanair i Easy Jet. Turistička zajednica značajno 
sufinancira kako bi privukla takve, niskobudžetne aviokompanije. Isto tako ovisi o menadžmentu 
Zračne luke, znate da je vlasništvo nad Zračnom lukom u omjeru 55 posto Republika Hrvatska a 
45 posto ima Istarska županija i gradovi koji participiraju u vlasništvu, gradovi Pula, Poreč, Rovinj 
i Istarska županija sa svojih 15 posto. Radi se malo o menadžmentu, okolnosti nakon covida, ne 
malo zračnih luka je u problemima kao i aviokompanija. Vrijeme covida je bilo teško razdoblje, 
nije bilo posla, bilo je više zrakoplova na kopnu nego u zraku. Vjerujem da prema najavama, 
druge godine ćemo imati sa Ryanairom puno bolju povezanost i tada se nadamo većem porastu 
putnika. U jednoj mjeri utječe i nacionalna aviokompanija, Croatia Airlines koja može doprinijeti 
većem broju putnika. U ukupnom broju turista koji dolaze kod nas, avio prijevoz čini možda 2 
posto ukupnog broja turista. Prema tome nije zanemariv ali bolje bi bilo razmišljati kako našim 
građanima omogućiti kvalitetnije veze kako prema Europi tako i prema Zagrebu jer trenutno 
Croatia Airlines da je dobro povezana, nije. Mi jesmo suvlasnici Zračne luke ali u jednom jako 
malom udjelu i ja više podataka nemam da bi ih mogao iznositi.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Milošu Bajiću da postavi dodatno pitanje, ako 
ima. Navodi da ukoliko želi se može zatražiti informacija od direktorice Zračne luke Pula.  
 
MILOŠ BAJIĆ slaže se i smatra da je Zračna luka strateški važna za Istru i suglasan je da 
počekamo još godinu dana pa da se vidi promet. Ako može, neka se očituje ravnateljica Zračne 
luke. 
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IGOR BELAS pozdravlja svih i postavlja pitanje županu što se tiče kulturne sredine Pule. 
Motovunski film festival održan je posljednji put, a bio je izrazito važan i nezaobilazan za kulturu 
Istre pa i šire. Znamo da je Istarska županija podržavala financijski Motovun film festival, 
netragom je nekako nestao a s obzirom na veliku financijsku podršku, zanima nas kako je mogao 
tako nestati a da se županiju nije pitalo. Pitanje je što je možda Istarska županija mogla učiniti po 
pitanju festivala, što je Istarska županija poduzela da Motovun ne nestane ili se možda premjesti 
na neku lokaciju i isto tako što je s novcima koja su bila namijenjena za taj festival. Imamo jedan 
prijedlog, da ta sredstva, ukoliko je moguće, se prebace za ansambl u Puli. Naime Puli je itekako 
potreban kazališni ansambl, a za to osnivanje potrebna je i velika institucionalna potpora Istarske 
županije.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ županu.  
 
ŽUPAN odgovara da će jedan dio odgovoriti on a drugi pročelnik Upravnog odjela za kulturu. 
Razgovarano je s predstavnicima Motovun film festivala isto tako u službenoj posjeti Općine 
Motovun razgovor je obavljen s načelnikom i njegovim timom. Vremena su se malo promijenila, 
pitanje je i logistike te je sama općina uvela neka pravila koja prije nisu imali a sve te promjene 
su postale dosta skupe organizatoru. Uvođenjem reda izgubio se onaj štih, koji je imao isto jedan 
drukčiji pristup. Cilj nam je bio zadržati festival i zato smo i financirali ali evo, cijene su smještaja 
u Istri, kroz nekoliko godina značajno narasle i ne možete više u tom razdoblju postići onaj 
cjenovni razred koji bi njima bio prihvatljiv. Sada to puno više košta nego je to bilo prije i općina 
je bila za da se zadrži festival ali organizatorima su novi uvjeti bili teški za ispuniti. Detaljnije brojke 
će iznesti pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost. 
 
VLADIMIR TORBICA odgovara ukratko da nije samo Motovun film festival nestao, već i 
Legendfest ali to je vjerojatno manje poznato. Navodi da je bitno gdje je što nestalo. U Pićnu je 
Legend fest nestao ali se pojavila manifestacija Šćorice, to je nešto na sličnom tragu. U Motovunu 
se to nije dogodilo, ali poanta je i da li se neka manifestacija osjeća dobro u svom okruženju. 
Kada je on krenuo, krenuo je sredstvima Županije usprkos mnogima koji su bili protiv njega i 
sredstva koja su usmjerena prema Motovunu kao i prema Pićnu, Savičenti, su bila sredstva koja 
su trebala ojačati i ubrzati razvoj unutarnje Istre. To je cilj tih sredstva koja su namijenjeni u 
programu javnih potreba. Jasno je da u Puli, ako to Pula prije svega želi, gradskom kazalištu je 
potreban ansambl, ali to se pregovara s nekim drugim ljudima i s nekim drugim novcima. Novci 
koje dodjeljuje županija mogu po novom zakonu ići isključivo putem javnog poziva. Sredstva koja 
su bila do sada namijenjena Motovun film festivalu, izdašna sredstva, oni jesu u proračunu, za 
taj dio je objavljen javni poziv i kulturna vijeća će odlučivati gdje će se ta sredstva usmjeriti. Meni 
je osobno žao što je Motovun otišao isto kao i Legendfest ali znate svi kao i ja, sve što se rađa 
mora u jednom trenutku i umrijeti i umjesto toga mora nastati nešto novo.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećnici Marineli Bašić. 
 
MARINELA BAŠIĆ pozdravlja svih, postavlja dva pitanja. Prvo se odnosi na Upravni odjel za 
zdravstvo, s obzirom da je početkom mjeseca najavljen početak projekta adaptacije i opremanje 
odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i rehabilitaciju Martin Horvat 
Rovinj-Rovigno, jesu li radovi započeli i koliko će trajati? Drugo pitanje se odnosi na turizam, iza 
nas je uspješna turistička sezona. Upozorila bih na problem neprijavljivanja gostiju u 
nekomercijalnom smještaju od kojih ne mali broj svoje objekte iznajmljuje na „crno“. Riječ je o 
značajnim financijskim gubitcima na svim razinama, od lokalne do državne. Sustav nam ne 
funkcionira, pravi mehanizam kontrole ne postoji. Prijedlog je da se kontrola smještaja koji se 
odvija „na crno“ vrate jedinicama lokalne samouprave i lokalnim turistički zajednicama kao i 
nekad, kada su posao obavljali pomoćni turistički inspektori u ingerenciji tadašnjih općina. 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pomoćnici pročelnice Upravnog odjela za zdravstvo, 
Davorki Maras Tkačuk koja će odgovoriti na prvo pitanje, izvolite. 



9 
 

 
DAVORKA MARAS TKAČUK se zahvaljuje na pitanju i odgovara da je jučer potpisan Ugovor o 
radovima i početak radova je planiran za 25. listopada ove godine a krajnji rok je 15 mjeseci, 
znači negdje do kraja 2024. godine biti će uređen odjel.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ županu, koji će odgovoriti na drugo pitanje. Izvolite. 
 
ŽUPAN ističe da se u potpunosti slaže s iznesenim. To nije tema od jučer, posebice kad 
pogledamo smještajne kapacitete u Istarskoj županiji, od kojih najveći porast bilježi taj 
nekomercijalni smještaj, 140 tisuća ležajeva dok u Istarskoj županiji, svi hoteli u Istri imaju oko 
50 tisuća kreveta. Dakle približavamo se brojci od tri puta više smještajnog kapaciteta u 
nekomercijalnom smještaju od hotela. Kod bespravne gradnje kao i kod turizma kontrola je u 
nadležnosti Državnog inspektorata, na to je upozoravano više puta, na zajednici županija, u 
razgovorima s resornim ministrima i s premjerom i oni su svjesni toga problema jer na taj način 
se vrši jedna nelojalna konkurencija svim onima koji su uredni i koji plaćaju svoje obveze. Kako 
tome stati na kraj, jedino koordiniranom akcijom državnog inspektorata, policije i možda lokalna 
zajednica, putem komunalnog redarstva. Moj stav je od uvijek da se inspekcijske ovlasti spuste 
s državne na lokalnu i regionalnu razinu, Ministarstvo uvijek može kao drugostupanjsko tijelo 
nadzirati rad, da li procedura izvršena kako treba, ali to je na odluci Sabora, do sada takve 
političke volje nije bilo. Nerijetko, upravo vlasnici nekomercijalnog smještaja su i ne rezidenti, ljudi 
koji ne žive u našoj Istri a često ne žive niti u Hrvatskoj. Tu inicijativu guram već dvije godine i 
ukazujem na taj problem, ministar financija ostao je malo zatečen kad smo probali izračunati 
poreznu bazu u kojoj se radi o barem 700 milijuna eura. To je ogroman novac koji curi i nitko o 
tome ne vodi računa, ali nama kao regionalnoj samoupravi u tom smislu ruke su stvarno vezane. 
Kad bi se spustile ovlasti vjerujte mi da bi bolje obavljali taj posao i efikasnije nego država. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje i poziva vijećnicu Tatjanu Tomaić. 
 
TATJANA TOMAIĆ pozdravlja svih i postavlja pitanje županu. Poznato nam je da naša županija 
ima puno bolesti pogotovo respiratornog tipa. Grad Pula ima tvornicu Calucem, tvornicu 
cementa, koja je veliki zagađivač i postoje informacije, koje vi možda kao bivši gradonačelnik 
znate, ukoliko ne znate možete mi se pisano očitovati. Taj dio Pule jako teško živi, velika je 
prašina, vidljivo je po autima i prozorima, obolijevaju djeca, a moramo voditi računa o našim 
građanima. Proizvodi se kalcij aluminatni cement, interesira me koji je nadzor nad ekološkim 
ispitivanjem zraka, postoje li županijska tijela koja mogu vršiti kontrolu nad njima i zrakom. Imaju 
li koncesije i tko ih odobrava. Koliko imate o tome saznanja? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ županu da odgovori na pitanje.  
 
ŽUPAN odgovara da će odgovoriti na dio za koji ima saznanja a drugo će odgovoriti pročelnik 
Radolović. Sigurno da svaka tvornica ima utjecaja na okoliš a isto tako znamo da je Calucem u 
zadnjih nekoliko desetljeća uložila ne mala sredstva u filtere kako bi se pročišćavao zrak. Nekada 
je to bilo strašno, ljudi su se bojali objesiti veš vani jer bi bio poslije toliko tvrd da nije bio za 
upotrebu. U vlasničku kulturu ne mogu ulazit, može se vidjeti u poslovnim knjigama. U tom 
segmentu dati ćemo Vam pismeno obrazloženje. Ono što je meni poznato, kao građaninu Pule, 
jesu prigovori za buku u večernjim satima, taj se dio značajno ublažio. O kakvoći zraka nema 
brige, zrak je u Puli kvalitetan, imamo mjerenja i Nastavnog zavoda za javno zdravstvo ali detalje 
može iznijeti pročelnik Radolović koji je stručniji u tom segmentu. Tvornica je u njihovom 
privatnom vlasništvu, njihova imovina, nemaju nikakve naše koncesije i niti rok za iste. Dozvole 
postoje i one se moraju obnavljati, one su iz domene zaštite okoliša a pročelnik će dodati još par 
riječi vezano za ovu temu.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ pročelniku Upravnog odjela za održivi razvoj Mirku 
Radoloviću. 
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DR. SC. MIRKO RADOLOVIĆ odgovara vezano za rad tvornice koja je tamo već dužni niz 
godina, svoje poslovanje cijelo vrijeme usklađuje prema okolišnim parametrima i oni posjeduju 
okolišnu dozvolu. Moraju pratiti najnovije tehnike unutar svoje djelatnosti koju obavljaju a to je 
proizvodnja cementa. Sukladno okolišnoj dozvoli moraju pratiti određene parametre između 
ostalog parametre buke i sav taj rad prati državni inspektorat, inspekcija zaštite okoliša. Za sva 
dodatna pitanja, predlažem da Vam dostavimo odgovor vezano za praćenje kvalitete zraka i 
ostalo navedeno.  
 
TATJANA TOMAIĆ ističe da je svjesna da sve podatke nemaju trenutno pored sebe i s toga 
moli da se dostavi pismeno. Nije sve tako divno i krasno, skupine građana se okupljaju i stvaraju 
grupe kako bi zaštitili svoje živote i zdravlje svoje djece. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje i konstatira da će se detaljniji odgovor dostaviti 
pismeno. Vijećnica Vedrana Gregorović Hrvatin izvolite. 
 
VEDRANA GREGOROVIĆ HRVATIN navodi da ima jednu temu sa sjevera Istre. S veseljem 
smo dočekali rekonstrukciju državne ceste koja vodi od Buzeta prema Ponte Portonu odnosno 
od raskrsnice Livade, Motovun prema mostu Antonci. Vjerujem da to oduševljenje dijele svi koji 
koriste tu dionicu kao i gospodarstvenici ali i turisti. Međutim malo manje sretna vijest nam je 
zatvaranje te ceste na punih 10 mjeseci i nezgodno rješenje zaobilaznih pravaca koji su puno 
duži od same kilometraže ceste koja se rekonstruira. Molila bih komentar ili župana ili ravnatelja 
Županijske uprave za ceste koji je danas s nama kao izvjestitelj, jesu li se možda zatvaranje tih 
cesta mogli mrvicu bolje koordinirati, imamo li možda koju alternativu u jednoj županijskoj cesti 
koja je paralelna s ovom državnom a koja vodi od Livada prema Ponte Portonu, radi se dijelom 
o makadamskom putu. Spominjem to, ne iz osobnog interesa već je to jako prometna dionica 
zbog svog teretnog prometa koji se odvija na toj relaciji s obzirom da teretni promet nije dozvoljen 
preko graničnog prijelaza Požane-Sočerga već svi teretni kamioni koji voze iznad 7,5 tona 
nosivosti moraju ići preko graničnog prijelaza Plovanija. To naravno i gospodarstvenicima i 
turizmu na drugoj razini donosi financijske štete i ti obilazni pravci su puno duži a financijski 
troškovi koji iz toga proizlaze su vrlo značajni za naše gospodarstvo. Tu je i jedan turistički aspekt, 
a to je da se u ovoj posezoni, nakon ljeta održavaju značajnije manifestacije u unutrašnjosti Istre 
vezano uz tartuf i tartufarstvo gdje će također posjećenosti biti u određenoj mjeri sigurno manja  
baš zbog te zatvorene državne ceste. Molila bih komentar te ako ima još kakva informacija na tu 
temu, kako olakšati život u tim krajevima Istre.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ ravnatelju Županijske uprave za ceste, Davidu 
Stankiću, izvolite. 
 
DAVID STANKIĆ pozdravlja svih, ističe da se radi o dionici državne ceste D44 i njome upravljaju 
Hrvatske ceste tako da jedan dio informacija, mi kao Županijska uprava za ceste nemamo. Ono 
na što se mogu osvrnuti je da sukladno Pravilniku o opravdanim slučajevima i postupku 
zatvaranja javne ceste, upravitelj, u ovom slučaju Hrvatske ceste, određuje kad je optimalno 
vrijeme zatvaranja neke ceste i određuje zaobilazne pravce. Što se tiče paralelne ceste, 
županijske, to pretpostavljam da mislite na lokalnu cestu oznake 551 i ona je pod upravljanjem 
Županijske uprave za ceste ali ona svojim karakteristikama, govorim o radijusu zavoja, strukturi 
kolnika, nosivosti i širini objekata, ne može nikako prihvatiti promet sa državne ceste. Promet na 
toj državnoj cesti je preko 1000 vozila dnevno ako gledamo prosjek kroz godinu sa značajnim 
udjelom teretnih vozila. Lokalna cesta ne može nikako na sebe prihvatiti sav taj promet. Bez 
obzira što to nije zaobilazni pravac, dio prometa se prenio na tu cestu, te je promet narastao 
nekoliko desetaka puta i negativne posljedice se već vide na toj cesti. Ta cesta ima ograničenje 
3,5 tone a svjedoci smo da prolaze i teška teretna vozila pa i redovne linije autobusa. 
Svakodnevno se krši ta zabrana. Trenutno je najkritičnije na jednom objektu na kojem se već 
vizualno vide oštećenja a mi kao Županijska uprava za ceste smo već naručili ekspertizu od 
vanjske stručne kuće i očekujemo da ubrzo bude gotova jer nama je najbitnija sigurnost naših 
korisnika. Ta cesta je u jednom većem dijelu bijeli put, ali bez obzira na vrstu kolničkog zastora i 
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da ju asfaltiramo ne može prihvatit taj promet a Županijska uprava za ceste niti nema financijskih 
mogućnosti za asfaltirat predmetnu cestu. Ako se sredstva iznađu, mi ćemo ih objeručke prihvatiti 
i asfaltirati ali ponavljam još jednom ne može prihvatiti promet s državne ceste. Mi smo asfaltirali 
200 metara na predmetnoj dionici, što nismo imali u planu ali uštedama na nekim projektima 
uspjeli smo iznaći sredstva. Radi se o dionici u naselju Suhi lug, time smo obiteljima koji tamo 
žive olakšali život jer se promet cestom znatno povećao. Zaobilazni pravci a koji su u većem 
dijelu pod našim upravljanjem, kao na primjer dionica Vižinada-Ponte Porton, povećali smo 
hvatljivost na kolniku, dijelove kolnika smo izmijenili s novim asfaltom, stavili smo kompletnu novu 
horizontalnu signalizaciju, mislim na linije na kolniku i vertikalnu signalizaciju odnosno prometne 
znakove. Što se tiče radova na županijskoj cesti 50 42 Karojba-Močibobi radovi su u rokovima, 
radimo na tome da bude sve gotovo u roku koji im je zadan i ugovoren. Bez obzira što nismo 
nadležni za radove na državnoj cesti, stojimo na raspolaganju za bilo kakvu suradnju naravno u 
skladu s našim mogućnostima.  
 
ŽUPAN dodaje da se informirao sa gradonačelnikom Buzeta, Oprtlja i Novigrada koji su isto 
zabrinuti, a isto tako s nadležnim ljudima u Hrvatskim cestama koji su upravitelji ceste. 
Razgovarao sam s ministrom Butkovićem s obzirom da je to cesta na kojoj prolazi preko 1100 
automobila na dan koji je rekao da će vidjeti što će biti s nerazvrstanom cestom i kako bi se to 
moglo riješiti. Ako se Hrvatske ceste odluče da bi financirale taj dio nerazvrstane ceste, tu će lako 
naš ŽUC uskočiti i to odraditi. Međutim ništa bez njihovog blagoslova i moram napomenuti da se 
radi o 900.000 eura, nije to mala investicija.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva slijedećeg vijećnika, Renato Kalac izvolite. 
 
RENATO KALAC Pozdravlja svih i postavlja pitanje županu. Grad Pazin kao osnivač Osnovne 
škole Vladimira Nazora u čijem sastavu djeluju i područne škole u općinama Cerovlje, Gračišće, 
Karojba, Lupoglav, Motovun, Sveti Petar u Šumi i Tinjan u velikom je problemu i praktički „stjeran 
pred zid“ obzirom na nedostatak financijskih sredstava za funkcioniranje škole. Naime, trošak 
prijevoza učenika za ovu školsku godinu sa ranijih 723.000 eura podignut je na 897.781 eura a 
to su sredstva koja Ministarstvo znanosti i obrazovanja nema namjeru pokriti. Kako se ovdje radi 
o zajedničkom problemu 7 općina i glavnog grada naše županije, prijevozu 784 osnovnoškolaca, 
a posljedično i problemu osiguranja materijalnih troškova, održavanja, grijanja, obrazovanja 
najmlađih u cjelini a o čemu su i mediji opširno pisali, zatražio sam informaciju od Grada Pazina, 
da li je grad zatražio možda pomoć županije i ako je da li je županija odgovorila? 
Iz Grada Pazina dobivam odgovor da su u Ured župana slali žuran dopis početkom kolovoza, te 
nekoliko puta tražili telefonski odgovor ali od Ureda župana stigla je samo kratka usmena 
informacija da je od ministarstva zatražen sastanak. Zanima me da li je zaista moguće da za 
jedan ovako zahtjevan i složen problem izostao potrebni i očekivani angažman županije i Vas 
kao župana? Isto tako koji je razlog neodgovaranja na ovaj problem kod obrazovanja u središnjoj 
Istri? 
Obzirom da su mediji o ovom problemu konkretno i kompleksno izvještavali u više navrata, a 
problem je jasno istaknut i na svečanoj sjednici održanoj u povodu slavnih Pazinskih odluka 13. 
rujna 2023. godine, na kojoj ste i vi bili nazočni, nema potrebe za prevelikim obrazloženjem. U 
ovoj školskoj godini na javni natječaj za prijevoz učenika javila se jedna tvrtka, a trošak prijevoza 
iznosio bi 898.781 eura ili čak 1.123.476 eura ako se uključi PDV, a što bi prema sadašnjem 
izdvajanju Ministarstva iznosilo čak 102 posto decentraliziranih sredstava. Dakle nedostaje već i 
za sam prijevoz, pa kako onda osigurati energente, materijal za čišćenje i održavanje i sve drugo 
potrebno za normalan rad škole.  
Nakon opetovanih dopisa i razgovora s Ministarstvom, a u kojem isto nije pokazano gotovo 
nikakvo razumijevanje prema ovom problemu uzrokovanom prije svega za grad Pazin. Žao mi je 
što se Istarska županije nije očitovala glede ovog problema. Kao predstavnik djela građana 
Istarske županije molim Vaš komentar i odgovor na moje pitanje. Naglašavam da mi je jasno 
kako županija nije osnivač OŠ Vladimira Nazora Pazin, i da nemamo formalnu obvezu njezinog 
financiranja, ali ovdje se radi o učenicima 8 škola u 8 jedinica lokalne samouprave Istarske 
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županije i njihovom obrazovanju za što bi itekako trebali imati snažan senzibilitet pa i 
odgovornost.      
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje vijećniku i poziva župana da odgovori.  
 
ŽUPAN  Ističe da razumije problem i naglašava da reformu je provodilo Ministarstvo a ne 
županija. Mi kao županija isto možemo kukati i plakati jer je za ovu godinu cijena prijevoza 
učenika porasla za 67 posto a nemamo se kome žaliti. To nam je obaveza, djeca moraju u školu, 
u školi moraju biti uvjeti, a svatko tko je uzeo na sebe odgovornost obnašanja izvršne vlasti na 
njemu je odgovornost da pri izradi proračuna, o čemu ćete raspravljati ubrzo, vide koji su prioriteti. 
Osobnog sam mišljenja da bi djeca morala biti na prvom mjestu, negdje će se očito neke 
aktivnosti morati umanjiti kako bi se omogućilo funkcioniranje sustava. Svatko ima svoje 
nadležnosti, županijski proračun ima svoja ograničenja, a pomažemo. Konkretno Gradu Pazinu 
Istarska županija plaća 50 posto troškova za izgradnju staračkog doma, a nije joj obaveza. Dakle 
dobra volja itekako postoji. Što se tiče Vašeg pitanja, nije istina da nismo ništa poduzeli, poslali 
smo upit u nadležno Ministarstvo jer oni imaju škare i platno jer oni odlučuju. Odgovornost možete 
prebaciti s Grada na Županiju ali znate da tome nije tako.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE pita vijećnika ima li što za dodati, ukoliko ima, izvolite vijećniče. 
 
RENATO KALAC nisam ničime htio prebaciti odgovornost na županiju, osnivač je Grad Pazin i 
zašto je to tako, ne znam. Htio sam samo inicirati da se dodatno pokrene aktivnost prema 
Ministarstvu da se taj problem proba riješiti. Zahvaljujem.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ županu.  
 
ŽUPAN ističe da možda vijećnik nije dobro razumio ali to je već učinjeno.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva slijedećeg vijećnika, Ivan Jakovčić izvolite.  
 
IVAN JAKOVČIĆ predlaže dvije inicijative. Prva inicijativa se odnosi na problem ilegalne radne 
snage, dakle ne ilegale migracije nego ilegalne radne snage koje na žalost zbog rupa u hrvatskim 
zakonima, ima previše, pogotovo iz dalekih zemalja. Želio bih da županija uzme inicijativu i 
pokušamo taj problem razriješiti jer to nije samo ljudsko, humanitarno, političko, ekonomsko 
pitanje, to ja zaista pitanje kako ćemo živjeti u ovoj županiji. To su ljudi koji su ovdje kraj nas, a 
ilegalno su kraj nas. Treba im pomoć u svakom slučaju ali moramo legalizirati njihov status. 
Druga inicijativa se odnosi na ideju „Istarske jeseni“. Imamo manifestaciju pršuta u Tinjanu, 
imamo Zigantove dane tartufa, Buzetske dane tartufa, kestenjada u Oprtlju, imamo toga puno. 
Objedinimo to zajedno s turističkom zajednicom, nazovimo to „Istarska jesen“ i promovirajmo u 
europskim državama kako bi produljili našu turističku sezonu u unutrašnjosti Istre sa onime što 
već imamo, što je tu. Očekujem župane da vi s Vašim timom preuzmete tu inicijativu i da na neki 
način promovirate jednu novu inicijativu u Europi koja dolazi iz naše Istre. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku i poziva župana da odgovori.  
 
ŽUPAN zahvaljuje za dane inicijative. Ova druga inicijativa je doista odlična i mislim da to 
možemo sprovesti. 
Vezano za prvu inicijativu nemamo puno mogućnosti, odnosi se na zakonodavstvo koje nije u 
našoj ingerenciji ali preuzimam obavezu i volju da mi date još nekoliko konkretnih informacija da 
na prvoj sjednici zajednica županija kada budu prisutni svi ministri i Vlada ja sam spreman o toj 
problematici javno govoriti. Pomoglo bi kad bi dobili još informacija i pobliže problematiku jer očito 
netko bolje poznaje te rupe u zakonu, možda ne postoji niti svjesnost da takvi problemi postoje, 
to su ljudi pokraj nas i trebamo i njima pomoći a ima ih ne mali broj, u Istarskoj županiji oko 40.000 
dozvola izdano je ove godine. 
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PREDJEDNICA SKUPŠTINE poziva slijedeću vijećnicu, Koviljku Aškić. 
 
KOVILJKA AŠKIĆ navodi da predlaže inicijativu za sazivanje proširene sjednice Odbora za 
zaštitu okoliša odnosno prostorno planiranje, zaštitu okoliša i graditeljstvo. Predlaže 3 točke 
dnevnog reda, 1. izrada plana gospodarenja otpadom Istarske županije gdje bih uputila inicijativu 
da izrađivač zajedno s našim pročelnikom za zaštitu okoliša i zainteresiranim vijećnicima 
prezentira smjernice za izradu plana. Istarska županije je uputila gradovima i općinama jedan 
upitnik vezano za njihov planove i mjere vezano za ostvarivanje ciljeva povećanog gospodarenja 
otpada što pozdravljam, međutim isto tako mislim da bi na tom Odboru trebalo donijeti zaključak 
i ići prema Ministarstvu da prihvati i prijavi temelj za sortirnice i postrojenja, te uz Županiju, da 
sudjeluju i trgovačka društva. Znamo što se dogodilo u Rijeci, financiranje je išlo od strane 
jedinice lokalne samouprave, npr. sortirnicu, a nakon toga je tijelo dužno dati ju na natječaj za 
upravljanje te se može javiti, bilo tko. trošak javni, profit privatni. 2. točka proširene sjednice bila 
bi tema zbrinjavanja otpada nakon zatvaranja trgovačkih društva. Konkretno u Pazinu imamo 
takvu problematiku u bivšem području Istraplastike i Ekooperative, trebalo bi pozvati inspektorat 
na sjednicu i predstavnike trgovačkog suda jer imamo slučaj da se firma zatvori a postoji 
financijsko jamstvo međutim ono se ne realizira za zbrinjavanje nego kad se nešto likvidira onda 
više ne možete koristiti to financijsko jamstvo. Budući da radim posao koji uključuje izradu 
elaborata gospodarenja otpadom u zadnje je vrijeme sve veći interes stranaca za otvaranjem 
tvrtki za obradu otpada u Istri. 3. točka proširene sjednice Odbora bila bi kvaliteta zraka u Istarskoj 
županiji odnosno postavljanje mjernih postaja za neke parametre koje nemamo. Neke stanice 
postoje na Kaštijunu i nemamo ih s čime uspoređivati jer se nalaze samo tamo.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE upozorava vijećnicu da je van vremena te da završi svoje 
izlaganje. Poziva slijedećeg vijećnika Ivicu Mikulčića, izvolite.  
 
IVICA MIKULČIĆ pozdravlja svih te postavlja dva pitanja, prvo za župana, svjedočimo da je 
nedostatak kadra veliki problem, kako kod javnih sektora tako i kod privatnog, zanima me kako 
Istarska županija stoji po tom pitanju. Drugo pitanje se odnosi na Upravni odjel za zdravstvo, s 
obzirom da nema pročelnice može se dostaviti i pisani odgovor. Zanima nas kada će novi domovi 
primiti nove korisnike i koja će biti cijena smještaja koju će plaćati korisnik. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje na pitanjima i daje riječ županu.  
 
ŽUPAN odgovara da su ova pitanja izuzetno aktualna, da nam je netko rekao prije 20 godina da 
ćemo imati problem kako naći kadar dok je najveći problem bila nezaposlenost teško je to 
zamisliti. Danas je teško naći kadar, privući ga i još teže zadržati ga. Znate da Istarska županija 
stipendira deficitarna zanimanja, oni imaju znatno veću stipendiju od ostalih. U planu su određeni 
projekti gdje bi na našoj imovini izgradili određen broj stanova koji bi opet bili ponuđeni za 
deficitarne kadrove. Naš Upravni odjel za zdravstvo priprema paket mjera koji bi se odnosio na 
zdravstvene djelatnike, konkretno financijska pomoć kako bi zadržali kadar koji su sada u našem 
zdravstvu ali i na taj način privukli novi kadar koji naprosto nedostaje. To nije problem samo 
javnoga sektora to je problem i privatnog sektora, malo prije smo pričali o velikom broju izdanih 
radnih dozvola za strane državljane jer očito za neke poslove nemamo domicilno stanovništvo 
koje je spremno raditi odnosno obavljati te djelatnosti. Problem je i u školstvu, pronaći učitelja 
fizike, kemije isto tako problem je u socijalnim ustanovama s obzirom na koeficijente plaća kada 
je to recimo u privatnom sektoru značajno više plaćeno. Morat ćemo polako korigirati i plaće jer 
u protivnom u javnom sektoru će se desiti velika negativna selekcija a mišljenja sam da nikome 
to nije u interesu. Problem je i u državnim službama, naša Policijska uprava Istarska mislim da 
nikada nije bila u potpunosti popunjena i ima još mnogo takvih poslova. Istarska županija 
stipendira, činimo što možemo, ići će paket mjera kako sam rekao koja će ići u deficitarna kadrove 
i obzirom na enorman rast cijena kvadratnog metra bilo kojeg stana, stambene nekretnine, 
osigurati određen broj stanova kako bi mogli ti deficitarni kadrovi imati riješeno pitanje krova nad 
glavom.  
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE provjerava hoće li se na drugo pitanje odgovoriti pisanim putem 
ili će netko odgovoriti, javlja se pomoćnica pročelnice Davorka Maras-Tkačuk, izvolite.  
 
DAVORKA MARAS-TKAČUK Istarska županija sudjeluje u otplati kredita za izgradnju domova 
u Pazinu, Labinu i Buzetu. Do kraja godine vjerujemo da će Pazin i Labin započeti sa primanjem 
korisnika, nemamo informaciju točno koliko će biti cijena, možemo Vam to prikupiti pa dostaviti, 
ne znamo da li je izrađena procjena. Cijena domova je uvijek veća od mirovine naših 
umirovljenika koji to mogu podnijeti. Ne znam da li su pregovorima našli izvore financiranja kojima 
bi se omogućilo da se pokriju svi rashodi. Tako da ćemo prikupiti informaciju o cijeni i dostaviti 
Vam.  
 
PREDJEDNICA SKUPŠTINE Poziva vijećnika Vilia Bassanese, izvolite. 
 
VILI BASSANESE pozdravlja svih i navodi da u nizu studija koje su izgrađene nažalost nakon 
izgradnje Kaštijuna koji ima neke krucijalne defekte, jedna od studija u koje se i Istarska županija 
angažirala da do njih dođe, je izgradnja određenih objekata koje trenutno nisu moguće da budu 
izgrađene zbog toga što županijski plan ih jednostavno ne omogućuje. Isto tako problem je, što 
sam i u više navrata govorio, da županijski plan ne omogućuje proširenje poslovnih zona odnosno 
uvedena su neka ograničenja koja uopće nisu bila zakonska obaveza. Ograničeno je širenje 
poslovnih zona umjesto da smo ograničili apartmanizaciju o kojoj i sami toliko vremena pričate a 
u realnosti smo krenuli sasvim naopako. Govorim o nekomercijalnom smještaju. Stoga me 
zanima kada će doći do realizacije Prostornog plana kojim ćemo riješiti tu problematiku koja je 
od bitnog značaja za Istru i građane Istre, na tragu Nina Jakovčića, kada ćemo odlediti tu našu 
Istarsku zimu i riješiti te krucijalne probleme.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva župana da odgovori.  
 
ŽUPAN odgovara da svi već znaju da je Prostorni plan u proceduri, te da bi svi bili najsretniji kad 
bi to moglo ići brže ali znate da ne ide, potrebno je provesti određene procedure prije nego što 
se može donijeti konačni prijedlog uostalom dugo godina ste gradonačelnik pa znate kako to ide. 
Mislim da nije korektno uspoređivati problematiku otpada sa izgradnjom stanova ili apartmana. 
Prostorni planovi su u ingerenciji kad govorimo o zonama stanovanja u ingerenciji lokalne 
samouprave. Nisu te planove donijeli neki drugi nego naši gradovi i općine. Netko je širio 
građevinska područja, netko ih je zadržavao dok su neki i smanjivali. Veća problematika je da 
zakonska regulativa omogućava da vi registrirate ili kategorizirate apartman u stambenoj zoni, 
tamo gdje je naselje predviđeno za stanovanje, primjerice u neboderu imate stan i ukoliko 
zadovoljite kriterije za kategorizaciju vi sutradan stavite tabelu i umjesto imena i prezimena tamo 
borave turisti, to je puno veći problem. Plan je u izradi, on će biti donesen, vi uvijek govorite da 
je županija kriva za sve, isto tako da je prostorni plan kriv za sve, međutim mišljenja sam da nije. 
Za neke stvari je bolje imati restrektivnije odredbe jer vidimo kamo bi sve to skupa išlo ali i taj dio 
ćemo riješiti. Uvaženi vijećniče Bassanese da je uvijek za sve kriva Istarska županija, to ste malo 
pretjerali.  
 
TULIO DEMETLIKA pozdravlja svih i nadovezuje se na riječi župana. Pitanje koje se stalno 
ponavlja industrijska, poslovna zona se može proširiti kada je izgrađeno preko 50 posto. 
 
VILI BASSANESE ističe da župana ne napada, već da mu je postao simpatičan toliko da više 
neće postaviti pitanja. Napominje da se radi o problemima krucijalnim za kvalitetu života, 
prostorni plan Istarske županije, uz dužno poštovanje svom Vašem znanju, ne omogućuje 
izgradnju poslovnih zona. Uputite pitanje pročelnicima, oni bi morali biti neovisni, koji će Vas 
informirati. Što se tiče mog pitanja, znao sam da ćete krenuti s puta revolucije u evoluciju. 
Evoluciju političke prirode i nama držati lekciju. Ja razumijem šta je poslovna zona a šta stambena 
i nisam imao tu namjeru. Izgradnja objekata da bi Kaštijun ispunio svoju svrhu i realizaciju, čak 
nisam ni prebacio na Vas krivnju, to je nešto s čime se moramo nositi. Trenutno ne omogućuje 
izgradnju onih objekata kojim bi se riješio Kaštijun.  
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Povreda poslovnika, Koviljka Aškić je izabrana kao član stranke Možemo! i ide u kvotu stranke, 
ne može postavljati pitanja iz kvote samostalno, produžili ste vijećnička pitanja da bi došao na 
red odnosno oduzeli ste mi pravo na vijećničko pitanje na vrijeme.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da nije vijećnik u pravu, gospođa Koviljka Aškić je 
nezavisna vijećnica i ima isto tako pravo na pitanje.  
Daje riječ županu, izvolite.  
 
ŽUPAN ističe da on napad nije doživio na osobnoj razini, bitno je štititi instituciju koju predstavljate 
u ovom slučaju je to Istarska županija. Nekomercijalni smještaj nisam ja spomenuo već vi u 
Vašem pitanju i doveli u vezu s otpadom dok sam ja rekao da to nije korektno. Što se poslovnih 
zona tiče, zamjenik je rekao da njih nije moguće proširiti jer je potrebno popuniti barem polovicu 
prostora i nakon toga može se ići u proširenje. Postoji ne mali broj zona, vidjet ćete studiju i 
materijale, koje su zone samo na papiru jer na njima nema niti jednog jedinog izgrađenog objekta. 
S druge strane na taj način okupirate prostor.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje županu i utvrđuje da je 11 sati i 05 minuta te da je 
vrijeme za vijećnička pitanja zaključeno. Preostaju pitanja za slijedeći put od vijećnika Slavena 
Boljuna, Hane Glavinić, Irene Peruško i Marka Ferenca. 
Prelazimo na točku broj 3. dnevnog reda, pročelnica Barbara Škreblin-Borovčak izvolite.    
 
 

Ad. 3. 
Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2023. 

godinu  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva pročelnicu da iznese kratko pojašnjenje. 
 
Mr.sc. BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK izlaže power point prezentaciju. Za prvi dio 
godine proračun je raspolagao sredstvima u visini od 123 milijuna eura, to je 50 posto od 
plana a 14 posto više nego prethodne godine. Prihodi su naplaćeni u iznosu od 98.000.000 
eura, što je 3 posto više nego lani. Prenesen je višak od prošle godine u visini od 25 milijuna 
eura. Utrošeno je 95,5 milijuna eura to iznosi 40 posto od plana i na razini je prethodne 
godine te smo na kraju obračunskog razdoblja raspolagali sa 28 milijuna eura neutrošenih 
sredstava a od čega pola se odnosi na Istarsku županiju a pola na proračunske korisnike. 
15% od ukupnih prihoda se odnosi na porezne prihode, naplaćeni su u visini od 14,8 milijuna 
eura a od tog iznosa na porez na dohodak nam se odnosi 13,2 milijuna eura i on je naplaćen 
30 posto više nego prethodne godine. 
Po strukturi rashoda, na programe IŽ se odnosi 16%, a proračunski korisnici su koristili 84% 
utrošenih sredstava na svoje redovno poslovanje i programe.  
U prvom polugodištu utrošeno je 2 milijuna eura za investicije a ukupna je vrijednost 3,6 mil. 
eura. Važno je naglasiti EU projekte koje provodimo, program Klik, projekt Firespil, Dobra 
energija. Proračun je bio solventan i uredno rješavamo svoje obaveze.  
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu o Prijedlogu Polugodišnjeg izvještaja o 
izvršenju Proračuna Istarske županije za 2023. godinu. Otvaram raspravu po klubovima, 
izvolite Marija Kadoić-Balaško i Ivan Iskra. 
 
MARIJA KADOIĆ-BALAŠKO u ime kluba IDS-ISU-Zeleni pozdravlja svih i navodi da 
vezano za ovo izvješće se želi osvrnuti na izvršenje prihoda i primitaka koje je izvršeno u 
visini od 97 milijuna eura odnosno 43,1 posto od plana jer svjesni smo da iz godine u 
godinu, najveći dio izvršenja proračuna slijedi u drugom polugodištu proračunske godine. 
Istovremeno rashodi su izvršeni u visini od 95 milijuna eura a to je 39,1 posto od plana. 
Potrebno je i naglasiti vrlo dobru realizaciju prihoda od poreza kao najznačajnijeg ne 
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namjenskog prihoda proračuna Istarske županije, koji je ostvaren sa značajnih 60,2 posto od 
planiranih. Najznačajniji je porez na dohodak koji je ostvaren 60,3 od plana i čak 30 posto 
više od prošle godine. Razlog ovako dobrog izvršenja poreznog prihoda nalazimo u porastu 
plaća uslijed inflaratornih razloga ali i većim dijelom zbog veće zaposlenosti i uslijed 
realizacije poduzetničkih aktivnosti Istarske županije. Imam jednu malu primjedbu na 
izvršenje plana rashoda, tu je za nabavu nefinancijske imovine planirano 33 milijuna eura a 
izvršenje je 3 milijuna eura. Jednim dijelom vidjela sam da se odnosi na nabavu medicinske 
opreme a dio za građevinske objekte, molim obrazloženje koji su to građevinski objekti koji 
se moraju izvršiti do kraja ove godine.  
 
IVAN ISKRA u ime Kluba Zelena alternativa pozdravlja svih i postavlja pitanje vezano za 
realizaciju rashoda. Prilikom pregleda samog izvješća utvrdili smo u programima Zelene 
tranzicije i zaštite okoliša neutrošena sredstva te bi zamolili za dodatna objašnjenja. 
Konkretno, ovdje je riječ o Upravnom odjelu za održivi razvoj i za Upravni odjel za 
gospodarstvo. U Upravnom odjelu za održivi razvoj u programu za prevenciju zaštite okoliša 
u tekućem planu bilo je predviđeno 212.000 eura, dok je utrošeno 0. Riječ je o programu o 
klimatskim promjenama pa molim pojašnjenje o razlozima ne realizacije tog projekta to jest 
zašto se on neće realizirat tijekom ove fiskalne godine. Isto tako aktivnost zaštite i očuvanja 
čovjekove okoline kojim je predviđeno 40.000 eura a utrošeno je 0 eura. Što se tiče 
Upravnog odjela za gospodarstvo, program digitalne transformacije Istarske županije, 
konkretna aktivnost razvoj digitalne infrastrukture Istarske županije. U prvom polugodištu od 
predviđenih 46.000 eura, nije realizirano ništa kao ni u programu za poticaj razvoja ICT 
sektora u Istarskoj županiji. Molim kratko objašnjenje zašto ti programi nisu realizirani i koji 
su planovi za realizaciju u ovoj godini. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zatvara raspravu po klubovima i otvara pojedinačnu 
raspravu. Vijećnik Slaven Boljun i Tamara Brussich izvolite.  
 
SLAVEN BOLJUN, Možemo! pozdravlja svih i navodi da nije stigao na vijećničko pitanje ali 
da će se pitanje sada vezati uz ovu točku. Elaborat o lokaciji izgradnje sortirnice i postrojenja 
za biološku obradu otpada, postupak plana nabave je pokrenut u 2. mjesecu i rok izrade 
Elaborata je bio 3 mjeseca, što je s time Elaboratom. Taj nam je Elaborat osnova za Plan 
gospodarenja otpadom koji moramo donijeti do kraja godine. Molio bih župana da nas 
izvijesti što je s Planom i koje se stvari planiraju ovim Planom, on je sada na savjetovanju u 
zadnjem tromjesečju i mi ga do kraja godine moramo donijeti. Vode li se konkretno neki 
razgovori vezano za kompostane i biopostrojenja, znamo da je bio otpad veliki problem.   
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE upozorava vijećnika da to nije trenutno tema i da ukoliko želi 
može dobiti na to pisani odgovor.  
 
SLAVEN BOLJUN pozitivno odgovara te napominje da neka se onda odgovori na pitanje 
vezano za taj Elaborat.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE poziva vijećnicu Tamaru Brussich. 
 
TAMARA BRUSSICH, IDS pozdravlja svih te ističe da među rashodima su vidljivi troškovi 
planirani za pomoćnika u nastavi. Obzirom da je dobro poznato kakva je situacija s 
pomoćnicima u nastavi, nema ih dovoljno, teško ih je naći a i slabo su plaćeni, zanima me 
da li je u ovim rashodima i budućim razdobljima planirano povećanje satnice, ako da, koliko 
će to biti.  
Volevo fare un appunto e congratularmi con coloro che hanno organizzato e che stanno 
organizzando gli incontri per i festeggiamenti del 30-mo anniversario della Regione. 
Concretamente vorrei ringraziare e dire due parole in occasione della tavola rotonda tenutasi 
la settimana scorsa a Buie, il concerto tenutosi a Umago che riguarda la Comunità 
Nazionale Italiana dell'Istria. Dunque, la Regione Istriana ancora una volta ha dimostrato 
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qual è il valore che noi italiani abbiamo e diamo a questa terra, perciò grazie a chi ha 
organizzato e speriamo che alla fine di quest'anno avremo ancora altre iniziative del genere. 
Grazie 
 
IRENA PERUŠKO, IDS pozdravlja svih te napominje da želi komentirati izvršenje proračuna 
u pogledu Upravnog odjela za zdravstvo i Upravnog odjela za obrazovanje koji imaju 
izvršenje nešto manje od 30 posto, iz kojeg razloga je tako mala realizacija istih. Odnosno 
da li na tragu mjera koje bi trebao provesti Upravni odjel za zdravstvo, je manja realizacija 
rashoda iz razloga da se te mjere realiziraju vezano za kadar? Drugo pitanje se odnosi na 
subvencioniranje zdravstvenih djelatnika u Općoj bolnici Pula i našim ustanovama, 
domovima zdravlja i svim onim ustanovama kojima je osnivač Istarska županija da li se i za 
ubuduće osigurao novac za subvencioniranje liječnika? 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zatvara raspravu i moli da se odgovori na postavljena 
pitanja.  
 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK ističe da županija po novom Pravilniku o 
polugodišnjem i godišnjem izvještaju nemamo obrazloženja po aktivnostima i programima 
kao što smo imali do sada. Tamo ste mogli sve ove informacije detaljnije pročitati i sada 
vidim da Vam taj dio fali i imate oko toga puno pitanja. Iz tog razloga, trenutno ovdje nemam 
sve podatke točno po projektima pa ću Vam probati odgovoriti onim čime raspolažem. 
Gospođa Kadoić-Balaško je dobro primijetila da se porez na dohodak dobro naplaćuje i to je 
posljedica trenutnog gospodarskog stanja, inflacija utječe na povećanje plaća zaposlenih, 
povećana zaposlenost i to posljedično stvara jednu veću poreznu bazu za oporezivanje 
poreza na dohodak. To nam predstavlja određeno povećanje prihoda s kojima se može 
raspolagati. Ali imamo i povećane troškove zbog inflacije a uvijek u proračunu imamo puno 
sredstava za investicije. Velike investicije koje su nam sada u pripremi su izgradnja škole na 
Stoji pod projektom Klik i u pripremni nam je izgradnja Doma Štiglić. Klik se izvršava u 
prvom polugodištu ali nije u tolikoj mjeri, veliki troškovi se predviđaju za drugo polugodište to 
je i razlog zašto nije realizacija velika.  
 
IVAN GLUŠAC pozdravlja svih, odgovara na pitanje vezano za projekte Upravnog odjela za 
gospodarstvo za koje su natječaji tek sada izašli pa realizacija iz tog razloga nije ostvarena 
nego će biti kad se provede natječaj. Vezano za pomoćnike u nastavi, i sami znate da se 
sada stvara proračun za slijedeću godinu, Istarska županija je zakazala jedan sastanak sa 
pomoćnicima u nastavi za slijedeći tjedan kad bi pregovarali o novom iznosu satnice. Ono 
što je bitno naglasiti je da sadašnja satnica koju dobivaju pomoćnici u nastavi povećana 1.1. 
ove godine za 26 posto i iznosi 26 centi više nego što je to recimo u gradu Puli. Sigurno 
županija neće tu kaskati, mi plaćamo pomoćnike u nastavi među najvišima u Republici 
Hrvatskoj, mislim da od lokalnih jedinica možda samo grad Umag je na toj razini.  
 
DR. SC. MIRKO RADOLOVIĆ vezano za klimatske promjene i ovom velikom iznosu, riječ je 
o zamolbi Općine Vrsar prema Istarskoj županiji, da pomognemo u realizaciji jednog projekta 
koji su oni planirali prijaviti na natječaj Fonda za zaštitu okoliša a s obzirom da taj natječaj 
nisu prošli, ta sredstva nisu utrošena i rebalansom smo maknuli ta sredstva. Za Plan 
gospodarenja otpadom ugovor je potpisan i Plan je u izradi. Izmjena Plana je u fazi izrade, 
već je napravljen jedan sastanak sa komunalnim trgovačkim društvima, objavljena je 
informacija na webu i još do sada nismo primili nikakve dodatne inpute od ostalih eventualno 
zainteresiranih strana a isto tako sa izrađivačem je bilo dogovoreno da će biti sastanak, 
sada, 24. listopada na kojem će se razgovarati sa gradonačelnicima, vezano uz njihove 
namjere i planove s obzirom da jedinice lokalne samouprave su nadležne za planiranje i 
izgradnju sortirnica, kompostana. Nakon što se napravi nacrt Plana on će ići na javno 
savjetovanje i biti će vani mjesec dana i biti će jedno javno izlaganje. Još uvijek postoji 
vremena i prostora da se na njega reagira ali smo htjeli prije nego izađe van uzeti u obzir 
one glavne dionike a to su komunalna društva i jedinice lokalne samouprave. 
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Kod programa zaštite okoliša, natječajna je dokumentacija spremna i zato još nisu utrošena 
sredstva. Ukoliko to ne budemo stigli zbog niza obaveza napraviti ove godine, svakako 
mislimo ugovoriti taj dio pa ćemo planirati realizaciju za slijedeću godinu.  
Elaborat sortirnice kompostana, on ne predstavlja nikakav preduvjet da bi se Plan 
gospodarenja otpadom mogao napraviti. Vrlo bitni ulazni podaci doći će nam upravo sada na 
tom sastanku 24. listopada, gdje ćemo vidjeti kako jedinice lokalne samouprave gledaju na 
taj problem, koji su njihovi planovi vezano za takve građevine. u Planu se neće određivati 
same lokacije koji će se gospodariti otpad već će se to napraviti u budućnosti s Prostornim 
planom. A Prostorni plan je strateški dokument kojim će se dijelovi gospodarenja otpadom 
izmijeniti a projektiranje i izgradnja će ovisiti o tome da li će se to prebaciti u planove nižeg 
reda i na koji način. Elaborat je ušao u proračun kao amandman jednog vijećnika pa s 
obzirom da nismo dobili kasnije nikakve informacije na što se točno mislilo tim elaboratom, 
taj elaborat nije napravljen niti je trenutno u izradi.  
 
DAVORKA MARAS-TKAČUK Uobičajeno je da izvršenje proračuna bude manje u prvom 
polugodištu s obzirom da naš odjel objedinjava sve proračunske korisnike, zdravstvene 
ustanove i domove za starije osobe, to je negdje oko 30 posto. Zbog kompleksnosti 
postupaka nabave jednostavno računi stižu u drugom polugodištu. Što se tiče našeg Odjela, 
kao što je pročelnica Škreblin-Borovčak već rekla, tu je investicija Štiglić koja se isto tako 
planira u drugom dijelu godine. Subvencije i program mjera ide planiranom dinamikom, 
prema Općoj bolnici Pula i Nastavnom zavodu za hitnu medicinu, gdje spadaju najamnine za 
liječnike i stručno osposobljavanje koje financiramo. Na javnom savjetovanju je novi paket 
mjera pa će poslije savjetovanja biti predstavljen Skupštini i dan na glasanje.    
      
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Istarske županije za 2023. godinu na glasanje. Sa 26 glasova ZA i 5 glasa PROTIV, 4 
suzdržana, Skupština donosi/usvaja 
 

PRIJEDLOG 
POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 

2023. GODINU 
 
 

Ad- 4. 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog polugodišnjeg izvještaja o 

izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 
razdoblje 01.01. – 30.06.2023. 

 
 
DAVID STANKIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste, pozdravlja prisutne i obrazlaže 
predmetnu točku. U odnosu na godišnji plan, u prvom dijelu godine je izvršenje plana nešto 
ispod 7 milijuna eura, odnosno 64,29 posto u odnosu na godišnji plan. Rashodi su ostvareni 
u iznosu od oko 6 milijuna eura odnosno 55,70 posto u odnosu na plan što rezultira viškom 
od 334 tisuće eura. Na strani prihoda i primitaka oni su ostvareni u iznosu od oko 5 milijuna 
eura i to uz pomoć subjekata države u 60,94 posto u odnosu na plan, prihodi od imovine u 
skoro 5 i pol milijuna eura ili 51,53 posto u odnosu na plan. Prihodi od administrativnih pristojbi 
su ostvareni u iznosu od 4.500 eura i preneseni višak iz 2022. godine je iznosio 1.663.000 
eura. Sa rashodovne strane, tekući rashodi su izvršeni preko 6 milijuna eura odnosno 56,40 
posto u odnosu na plan. Ako se gledaju rashodi po programima, program održavanja i 
upravljanja je izvršen u iznosu od preko 5 milijuna eura odnosno 58,5 posto u odnosu na plan. 
Na redovito održavanje je utrošeno 56 posto a izvanredno održavanje nešto malo manje od 
67 posto. U pogledu pomoći velikim gradovima, tu je izvršeno 410 tisuća eura odnosno nešto 
manje od 50 posto u odnosu na plan.  
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog 

plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za razdoblje 01.01. - 30.06.2023. 
 
 

Ad- 5. 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Ugovora o financiranju izrade glavnog i izvedbenog 
projekta za izgradnju sedam objekata Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske 

županije – Istituto formativo per la medicina d'urgenza della Regione Istriana 
 

DAVORKA MARAS-TKAČUK, obrazlaže predmetnu točku. Nastavni zavod za hitnu medicinu 
ne raspolaže svojim prostorima, već radi u prostorima Istarskih domova zdravlja na svim 
lokacijama gdje domovi zdravlja i jesu, osim u Puli gdje je u prostoru u kojem je vlasnik Istarska 
županija. Ovime predlažemo financiranje izrade idejnih i izvedbenih projekata kojim bi 
napravili 7 jednoobraznih energetski učinkovitih objekata koji bi bili prepoznatljivi za našu 
Istarsku županiju. Imamo i podršku jedinica lokalne samouprave koje su spremne dati 
zemljište za izgradnju a izvore financiranja nadamo se da ćemo dobiti iz Europskih fondova. 
Vrijednost projektne dokumentacije je 272.500 eura i ta su sredstva planirana u proračunu.    
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, Hani Glavinić, Renato Kalac 
izvolite. 
 
HANI GLAVINIĆ u ime kluba IDS-a-ISSU-Zeleni pozdravlja proaktivnost Nastavnog zavoda 
za hitnu medicinu Istarske županije za izradom kako glavnog tako i izvedbenog projekta za 
izgradnju 7 objekata za potrebe hitne medicinske službe i sanitetskog prijevoza. Međutim kao 
i brojnim dosadašnjim ostvarenim i implementiranim projektima koji ostvaruju kvalitetnije 
uvjete za rad zdravstvenog osoblja tako isto za pružanje još kvalitetnije zdravstvene zaštite 
pacijenata. Uz benefite moderne, dobro organizirane, suvremeno opremljene, dostupne i 
profesionalne hitne medicinske skrbi, veseli nas i činjenica da se ovim projektom razmišlja i o 
stambenom zbrinjavanju deficitarnog kadra, problema na koji pročelnica ukazuje već neko 
vrijeme. Možda je u ovoj fazi rano govoriti o projektnom zadatku i koliko stambenog prostora 
njime dobivamo jer će to naravno ovisiti i o prostornim mogućnostima iako smo sad praktički 
u početnoj fazi samog projekta. Vjerujem da ćemo u budućnosti biti izvješteni i o detaljima 
projekta. Čestitamo, hvale vrijedan projekt. 
 
RENATO KALAC u ime Kluba ističe da će projekt podržati. Međutim želimo razmišljati 
dugoročnije i malo unaprijed. Za nešto cjelovito nam nedostaju informacije, neke smo uspjeli 
skupiti iz medija, a mišljenja smo da to nije dobro jer ipak smo mi županijski vijećnici koji 
predstavljamo naše građane. Imamo 7 novih objekata a njihova je težina u konačnosti 21 
milijun eura. Radi se o 7 lokacija, međutim mi ne znamo koje su to lokacije a vrlo je važno da 
struka prije same izgradnje objekta odnosno projekta još jednom analizira lokacije istih. Naime 
neki tvrde da to kako sada izgleda nije idealno, nije svejedno da li će hitna stići iz Labina u 
Pazin ili iz Pazina u Poreč ili iz Umaga u Novigrad i slično. Trebalo bi, naše mišljenje, da već 
u fazi izrade projekata razmisle o tome kako i na koji način gdje smjestiti prijavnu dojavnu 
jedinicu, da li je ovo sada idealno funkcionalno i tako dalje. Da li je pametno potpuno izdvojiti 
te objekte iz blizine Istarskih domova zdravlja odnosno iz blizine naših obiteljskih liječnika i 
drugih ambulanti, da li je to idealno rješenje. Smatram da mi vijećnici nemamo dovoljno 
informacija a mišljenja sam da bi trebali dobiti više prije nego se ide u izradu i izgradnju 
projekata. Na sve ovo ponukala me nova mreža hitne medicine. Na savjetovanju sa 
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zainteresiranom javnošću nisam primijetio da je itko od nas odnosno iz cijele Istarske županije 
dao nekakvu primjedbu na novu mrežu hitne medicine. Nova mreža podrazumijeva još 5 
timova TE 2 u Poreču i TE 2 u Labinu. Je li to nama dovoljno? to je isto još jedno pitanje. Da 
ne bismo dugoročno, kod izgradnje tih objekata negdje pogriješili. Isto tako helikopterska 
medicinska pomoć, hoćemo li i u sklopu tog projekta raditi nešto po tom pitanju ili nećemo. 
Podržavamo ovaj projekt ali mišljenja smo da bismo trebali imati jaču raspravu, jednu veću 
informiranost kao županijski vijećnici jer ćemo vjerojatno mi morati donositi odluku o 
financiranju izgradnje tih objekata. 21 milijun eura je popriličan iznos, kako mediji prenose, 
ukoliko bude Europska unija dala 80 posto sredstava, biti će super, međutim 20 posto ćemo 
morati svakako snositi mi, Istarska županija.        
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih 
zaključuje raspravu i poziva župana da odgovori. 
 
ŽUPAN ističe da prihvaća inicijativu da ukoliko svaki vijećnik ili vijećnica imaju potrebe za 
dodatnim informacijama, u potpunosti je siguran da će svaki Odjel sa zadovoljstvom 
informacije podijeliti. Obzirom da je na načelu upravnog odjela doktorica Antić, koja je bila 
ravnateljica Nastavnog zavoda za hitnu medicinu, mišljenja sam da po tom pitanju, u Istri, 
stručnije osobe od nje, nema. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.   
 
Skupština Istarske županije, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja   
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Ugovora o financiranju izrade glavnog i izvedbenog projekta za izgradnju 

sedam objekata Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije – Istituto formativo 
per la medicina d'urgenza della Regione Istriana 

 
 

Ad- 6. 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Ugovora o financiranju nabave 5 sanitetskih vozila 

Nastavnom zavodu za hitnu medicinu IŽ – Istituto formativo per la medicina d'urgenza 
della RI 

 
DAVORKA MARAS-TKAČUK, obrazlaže predmetnu točku. Ističe da je riječ o još jednoj točki 
vezanoj uz unaprjeđenje zdravstvenog sustava. Riječ je o nabavci 5 vozila sanitetskog 
prijevoza. Nastavni zavod za hitnu medicinu preuzeo je sanitetsku djelatnost od Istarskih 
domova zdravlja i preuzimanjem djelatnosti preuzeto je i 45 vozila prosječne starosti 8 godina. 
Nažalost, čak 11 vozila su stariji od 10 godina. Ovime predlažemo da se iz proračuna Istarske 
županije sufinancira nabavka 5 sanitetskih vozila kao jedna hitna mjera a razmatraju se i ostali 
modeli financiranja nabave vozila kao što je najam ili leasing. Međutim za sada predlažemo 
na ovaj način nabavku 5 vozila. Vrijednost je 550.000 eura a sredstva će biti u prijedlogu 
proračuna za 2024. godinu. Ukoliko se ovaj Zaključak prihvati, biti će u prijedlogu proračuna.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

   ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Ugovora o financiranju nabave 5 sanitetskih vozila Nastavnom zavodu 

za hitnu medicinu IŽ – Istituto formativo per la medicina d'urgenza della RI. 
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Ad- 7. 

Prijedlog Zaključka o utvrđivanju II. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored 
sredstava decentraliziranih funkcija u 2023. godini između zdravstvenih ustanova nad 

kojima Istarska županija ima osnivačka prava 
 
DAVORKA MARAS-TKAČUK ističe da je opet riječ o zdravstvenim ustanovama i 
usklađivanju popisa prioriteta sa provedenim postupcima nabave. Naš cilj je da ova sredstva 
iskoristimo u cijelosti. Popis prioriteta se mijenja tokom godine kod naših ustanova, obzirom 
da su potrebe puno veće nego što su nam ova sredstva. Ovaj zaključak je jedna uobičajena 
točka gdje uvijek u ovo neko vrijeme usklađujemo prema potrebama koje nam iskažu 
zdravstvene ustanove. Cijeli popis prioriteta imate u materijalima, dugi je pa mislim da sada 
nema smisla sve čitati.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, vijećnik Slaven Boljun izvolite. 
 
SLAVEN BOLJUN obraća se županu i navodi da prema izmjenama Zakona o zdravstvenoj 
zaštiti od 1.1. upravljačka prava nad općim bolnicama će prijeći na državu. Time će županije 
izgubiti mogućnost utjecati na najvažniji dio zdravstvenog sustava. Ustav kaže suprotno, čl. 
129 predlaže da županije trebaju obavljati osobito poslove koji se odnose na zdravstvo između 
ostalih. Dakle ta se ovlast ne može samo tako oduzeti. Neovisno što županijama ostaju druge 
zdravstvene institucije jasno je da bez ingerencije nad Općom bolnicom Pula se dovodi u 
pitanje taj ustavni djelokrug poslova. Zanima nas hoće li se Istarska županija pridružiti gradu 
Zagrebu i Krapinsko-goranskoj županiji koje su već na skupštinskim sjednicama donijele 
zaključke i izglasali pokretanje postupka ocjene ustavnosti pred Ustavnim sudom. Smatramo 
kako bi zasigurno bilo poželjno imati aktivnu ulogu u tim procesima na Ustavnom sudu i na taj 
način boriti se za očuvanje kvalitete zdravstvene skrbi i građane Istre. Možemo se prisjetiti 
političko pravne borbe za naš Statut što može biti motivacija i za ovu borbu. Županija ipak zna 
bolje specifičnosti svojeg kraja i potrebe svojih ljudi a i dostupnija je građanima. Trebamo se 
boriti protiv ove centralizacije zdravstva svim pravnim alatima i pozivam župana da na 
slijedećoj sjednici podnese prijedlog ovoj Skupštini gdje ćemo izglasati da ćemo se pridružiti 
toj pravnoj borbi i pokrenuti postupak ocjene ustavnosti tih spornih članaka Zakona o 
zdravstvenoj zaštiti.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećniku Ivanu Jakovčiću. 
 
IVAN JAKOVČIĆ ističe da je ovo krajnje ozbiljna tema. Drago mi je čuti da u Hrvatskoj imamo 
i one koji nadam se zaista iskreno vjeruju u decentralizaciju i potrebu decentralizacije jer to 
nijedna vlada, bila ona crvena ili plava, nije iskreno nikada htjela. Sve se to moglo riješiti davnih 
dana ali se nije riješilo. Istarska županija kao lider u decentralizaciji definitivno mora zatražiti 
ocjenu ustavnosti, slažem se s tom inicijativom ali i daleko više od toga. Ovaj trend pokušaja 
dodatne centralizacije Hrvatske definitivno ruši sve ono pozitivno što se ipak na neki način 
stvorilo u ovoj državi. Kada govorimo o onom članku Ustava koji vrlo malo govori o 
decentralizaciji, upravo je zdravstvena zaštita i školstvo unutar može se reći procesa 
decentralizacije. Krenuli smo bili 2011. godine, krenuli smo i 2000. godine, kada sam ja bio 
ministar, ali se zaustavilo. Dobio sam dobio odgovor, od prvog čovjeka u tom trenutku, SDP-
a, koji se brinuo o financijama, rekao mi je: „Nino, nećemo decentralizirati ništa, sada smo mi 
na vlasti“. Ta tendencija nekih stranaka u ovoj državi da kad su na vlasti onda nema 
decentralizacije, HDZ je po tom pitanju barem iskren, centralizirajmo sve. Nadam se da će biti 
dovoljno zdrave pameti jer ovako kako zdravstveni sustav funkcionira, sa ovakvim hibridnim 
sistemom isto nije dobro. Znamo svi na kraju da Istarska županija nema novaca za Opću 
bolnicu Pula, budimo jasni, nemamo. Država daje novac ali si hoće uzeti i cijelu županijsku 
bolnicu, može, neka si uzme na kraju krajeva. Međutim moramo činiti sve da u ovoj državi 
zaista pokušamo barem nešto pomaknuti. Sada kad imamo novaca, draga pročelnice, da 
nešto i napravimo, ozbiljno za našu bolnicu. Nisu vjerovali, ni unutar IDS-a da će se izgraditi 
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nova bolnica, nisu vjerovali niti da će biti Sveučilište, unutar IDS-a, i želim to jasno reći. Ali eto 
imamo i bolnicu i Sveučilište i to su naše institucije koje definitivno moramo pomoć i zaštititi. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje riječ vijećnici Peruško, izvolite.  
 
IRENA PERUŠKO navodi da je jako teško nešto suvislo reći nakon vijećnika Jakovčića, no 
ono vezano za ovu temu jest i ima li naznaka da će se povećavati decentralizirana sredstva 
za slijedeću godinu od strane države i za područje zdravstva i školstva? Ukoliko nam 
centraliziraju bolnicu neka nam onda puste decentralizirana sredstva, molim župana da uputi 
onda tu inicijativu. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih moli se 
župan da odgovori. 
 
ŽUPAN napominje da se svaki put usprotivio ideji centralizacije bolnice jer to nije samo 
županijska bolnica u Puli, već i bolnice u čitavoj Hrvatskoj. Usprotivio sam se na zajednici 
županija i u Ministarstvu zdravstva. Resorni ministar, gospodin Beroš sastao nas je, i podsjetio 
sam ga da smo imali već 2012. godine Odluku tadašnje Vlade o sanacijskim vijećima i 
sanacijskim upraviteljima bolnica i vidimo da nakon toga problem zdravstva u Hrvatskoj 
definitivno nije riješen. Sukladno tome ne vidim način zašto bi se ovoga puta nešto značajnije 
promijenilo. Teza da će se na taj način moći objediniti javna nabava i doći da povoljnijih cijena 
medicinske opreme, lijekova i medicinskih materijala ne stoji jer i dan danas je to moguće 
napraviti centralizirano, nije potrebno oduzimati upravljačka odnosno osnivačka prava. Prema 
tome stav Istarske županije i moj osobni je po tom pitanju vrlo jasan no s druge strane vi isto 
morate znati da ovaj famozni MPO i silne milijarde eura koje je Europa usmjerila prema 
Hrvatskoj, dakle taj segment ima uz sebe i drugu stranu medalje a to su vam takozvane 
reforme koje Hrvatska mora provesti ukoliko želi sredstva iskoristiti. Ja mislim da će se ovaj 
proces na ovaj način i završiti. Nemam ništa protiv da i mi, kao Istarska županija, pokrenemo 
još jednu Ustavnu tužbu ali Ustavni sud će odlučiti jednoznačno i mislim da nije potrebno 
nepotrebno trošiti novce za nešto što je već u proceduri. Dakle Krapinska županija i grad 
Zagreb su ustavne tužbe podnijeli. Kako bude Ustavni sud odlučio po tom pitanju, to će se 
odnositi na svih, cijelu Hrvatsku. Ukoliko Vi inzistirate, meni nije problem da Istarska županija 
potroši taj novac i uputi još jednu tužbu. Mišljenja sam da se na taj način problem zdravstva 
neće riješiti, veći je problem što Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje ne prepoznaje 
određene specifičnosti jadranske Hrvatske, ne pričam samo o Općoj bolnici Pula nego i o onoj 
u Zadru i Dubrovniku, jer jednostavno, Vi znate da tijekom ljetnih mjeseci se nama podupla ili 
potripla broj ljudi koji ovdje borave i u principu ispada da što više usluga bolnica pruži ona 
ostvaruje veći gubitak jer imate od strane Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo limit koji ne 
smijete probiti i onda nemate od kuda naplatiti svoje usluge. U tom segmentu je puno veći 
problem i nitko mi ne može objasniti da će netko bolje upravljati općim bolnicama nego 
samouprava i mislim da mi itekako poznajemo puno bolje svoje regionalne i lokalne 
specifičnosti nego što to može netko iz Centra u samome Zagrebu. Najveći problemi u 
zdravstvu nisu bolnice nego Klinički bolnički centri a to svi znamo, ako Skupština tako odluči i 
ako je to Vaša želja, nije problem uputiti još jednu ustavnu tužbu. Na taj način ni mi nećemo 
problem riješiti jer je to već u proceduri. Potrošit ćemo nešto novaca i biti ćemo mi još jedni 
koji smo u tom segmentu uputili tužbu. Osobno mislim da je puno bitnije ukoliko se ovaj proces 
na ovaj način i realizira, je tema otplate bolnice. Vi znate da smo mi, Istarska županija, naši 
gradovi i općine, u jednoj četvrtini obveznici otplate kredita s kojim je bolnica izgrađena. Pa 
ukoliko je Ministarstvo odlučilo preuzeti osnivačka prava nad bolnicom onda sam inzistirao i 
tražio da se preuzme i otplata kredita u potpunosti, ovih 20 posto što izdvaja Istarska županija, 
gradovi i općine.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  navodi da je ostao još jedan dio za odgovoriti na pitanje, 
poziva pročelnicu financija, izvolite.  
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MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN-BOROVČAK ističe da od financiranja ostaje pitanje 
preuzimanja djela kredita, koji je za sada obveza Istarske županije. Isto tako ostaje pitanje 
decentraliziranih sredstava. S obzirom da je još uvijek u fazi planiranje državnog proračuna i 
proračuna Istarske županije nemamo još sve konačne informacije. Imamo upute Ministarstva 
financija o proračunima lokalne samouprave a u tim uputama su istakli da se decentralizirana 
sredstva smiju povećati za 3 posto, na račun inflacije, međutim za zdravstvo se mora izdvojit 
isti iznos koji je do sada bio za bolnicu koju oni preuzimaju. Kroz upute nije potvrđeno hoćemo 
li imati decentralizirana sredstva nego se taj dio mora izdvojiti. Konkretno još uvijek nemamo 
iznos jer je to još u fazi izrade.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE  daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, nakon rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno 
usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
 o utvrđivanju II. izmjena i dopuna Popisa prioriteta za raspored sredstava decentraliziranih 

funkcija u 2023. godini između zdravstvenih ustanova nad kojima Istarska županija ima 
osnivačka prava 

 
Ad- 8. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju ustanove Centar za razvoj 
ribarstva i akvakulture Istarske županije – Centro per lo sviluppo della pesca e 

dell'Acquacoltura della Regione Istriana 
 
DR. SC. EZIO PINZAN pozdravlja svih i obrazlaže predmetnu točku. Ovo je predstavničko 
tijelo donijelo Odluku za osnivanje ustanove Centra za razvoj ribarstva i akvakulture Istarske 
županije te je u samoj Odluci o osnivanju definirana znanstvena područja koju mora 
udovoljavati ravnatelj ustanove. Nakon provedenog natječaja za ravnatelja, na koji su nam se 
javile 2 osobe, jedna je odustala u ranoj fazi postupka a drugi kandidat nije imao uvjete. Ono 
što danas predlažemo Skupštini je da se u Statutu prošire znanstvena područja na 
biomedicinske znanosti i biotehničke znanosti što znači konkretno da bi se na natječaj mogli 
javiti agronomi i doktori veterine koji bi bili u potpunosti kompetentni upravljati takvim Centrom 
te današnjom izmjenom Odluke, raspisati ćemo što prije natječaj kako bismo mogli krenuti s 
aktivnostima Centra.   
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, vijećnik Boljun izvolite. 
 
SLAVEN BOLJUN navodi da ima nekoliko pitanja na temu ribarstva. Prije svega se nadamo 
da će se Centar napokon formirati i krenuti s radom te će biti od pomoći ribarima. Zanima nas 
kako je protekao zadnji sastanak u Štinjanu vezano za luku Zonki, gdje su se našli ribari i 
predstavnici grada Pule i predstavnici županije, koji su hodogrami i ima li novosti. Kakva je 
situacija sa lokalitetima za akvakulturu u Istri. Jesu li ti lokaliteti predviđeni aktualnim 
prostornim planom i planira li se novi lokaliteti s obzirom na europske trendove. U programu 
za pomorstvo i ribarstvo RH do 2027. godine predviđena je mjera za razvoj lokaliteta i 
infrastrukture za akvakulturu te smanjenje negativnih operacija na okoliš u okviru koje se 
financira aktivnosti utvrđivanja i tretiranja najpovoljnijih područja za razvoj akvakulture, zanima 
nas planira li Istarska županija iskoristiti navedene mogućnosti i ulagati u daljnji razvoj ovog 
sektora. Također pozdravljamo vijest o pred financiranju škole u Bujama s ciljem provođenja 
projekta uvođenja ribljih obroka u odgojno obrazovne ustanove. Također nas zanima planira 
li se ova dobra praksa nastaviti u narednim godinama i razmišlja li županija o uspostavi fonda 
za pred financiranje odobrenih projekata drugih prijavitelja posebice malih obrtnika ribara. 
Upoznati smo s činjenicom da program za ribarstvo i akvakulturu ne predviđa pred financiranje 
tih projekata što onda otežava mali subjektima da se prijave na natječaje. Ako možete 
odgovorite sada, ako ne možete pismeno.  
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ZAMJENICA PREDSJEDNICE SKUPŠTINE daje riječ slijedećem vijećniku, Bassanese 
izvolite.  
 
VILI BASSANESE postavlja pitanje za pročelnika isto vezano za akvakulturu. Odnosi se na 
razvoj, razvoj umjetnih grebena kojih su dio akvakulture a još ih nema u Hrvatskoj a naš 
županijski prostorni plan morao bi pratiti razvoj takve jedne institucije. Primorsko-goranska 
županija je u tome napravila ogroman iskorak ali bih ponovio da mi trenutno isto tako zbog 
određenih neodlučnosti nismo u mogućnosti koristiti europski novac mada smo najviše tome 
se nadali a u pogledu umjetnih grebena za koji je vezan projekt akvakulture na čemu radimo 
već jedno 6 i pol godina. Da bismo to mogli realizirati moramo imati određenu dopusnicu sa 
strane Prostornog plana Istarske županije i od strane ovakve jedne institucije.  
 
ZAMJENICA PREDSJEDNICE SKUPŠTINE poziva slijedećeg vijećnika, Igora Belasa. 
 
IGOR BELAS navodi da bez obzira na današnju Odluku o Centru za ribarstvo, želi spomenuti 
neke bitne činjenice. Centar smo otvorili negdje u svibnju ove godine, postavlja se pitanje što 
je zadnjih 6 mjeseci od otvorenja, nema zaposlenih, prostor je prazan. Podsjećam da su ne 
mali novci uloženi u Centar, 260.000 eura. Ideja o osnivanju Centra došla je nakon propale 
veletržnice u Poreču. Postoji neki bojazan da će taj Centar završiti kao i veletržnica. Nije nam 
jasno zašto Centar ne funkcionira.   
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zatvara raspravu po klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
Kako nema prijavljenih traži da se da odgovore na pitanja. 
 
DR. SC. EZIO PINZAN se zahvaljuje na pitanjima. Luna Zonka, napravljen je jedna studija 
predizvodljivosti, koja je definirala obuhvat i želje ribara na sastanku koji smo imali u Štinjanu 
a bio je prisutan i gradonačelnik grada Pule. Zajednički je dogovoreno koji bi sadržaji u toj luci 
trebali biti i mislim da su svi zadovoljni dogovorenim. Jednoga dana kada se ta luka realizira 
biti će od koristi svima na tom području. Da bi mogli nastaviti sa konkretnim aktivnostima 
izrađuje se studija batimetrije, njome se definira geodetska podloga za to područje i maritivna 
studija. To će biti 2 pred studije s kojima će se moći pristupiti projektiranju. Znate da za sada 
ne možemo naručiti projektiranje tog objekta i luke jer prostornim planom nije definirana luka 
otvorena za javni promet. U iščekivanju istog raditi ćemo stalno s ribarima i na svim pripremnim 
aktivnostima kako bi mogli što prije doći do građevinske dozvole i sve potrebne dokumentacije 
da se možemo javiti na natječaje koji će biti iz operativnog programa za pomorstvo i ribarstvo.  
Pitanje koncesija i akvakulture, moram se složiti s Vama da u našoj županiji imamo puno veće 
mogućnosti nego ih danas koristimo. Akvakultura je trend u svijetu, ne samo uzgoj ribe i 
školjaka, nego i ostalih morskih organizama i upravo ti inovativni pristupi nekim novim vrstama, 
onim koji se uzgajaju u ostalim dijelovima i onome što se može iz proizvoda akvakulture danas 
sve proizvesti daje velike mogućnosti i gospodarski su potencijal našoj županiji. Isto tako 
moramo biti svjesni da je akvakultura financijski vrlo zahtjev jer su to dugotrajni procesi pa i 
zbog toga imamo manje interesa a još uvijek postoje u našoj županiji lokacije za koje se može 
dobiti dozvole za akvakulturu a jedna od aktivnosti Centra biti će da zajedno sa svima koji se 
bave zaštitom mora i promišljenom ribarstvu i akvakulturi da se definiraju nova područja, da 
se naprave pred studije o povoljnim lokacijama za akvakulturu za pojedine vrste morskih 
organizama da se onda takvi prijedlozi mogu utvrditi u izmjene prostornih plana kako županije 
tako i gradova i da se onda pokrene naravno puno jače aktivnosti akvakulture.  
Što se tiče uvođenja ribe u prehranu, tu moramo pohvaliti naše lokalne akcijske grupe u 
ribarstvu, koji intenzivno provode svoje strategije i na području cijele Istre pokušavaju u sve 
institucije uvesti potrošnju ribe od najmanjih uzrasta pa do svih institucija i naravno tu im mi 
kao županija pomažemo koliko god možemo.  
Kod pred financiranja projekata naših ribara koji bi htjeli financirati svoje projekte iz fondova 
koji su njima na raspolaganju, mi smo već do sada dodijelili ribarima povoljne kredite iz našeg 
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Fonda za razvoj poljoprivrede i turizma Istarske županije te kredite oni koriste za pred 
financiranje svojih projekata a neki i za zamjenu opreme koju imaju.  
U Istarskoj županiji imamo 2 umjetna grebena, jedan je izrađen sa sredstvima iz projekta Adris 
smart fish, to je inovativni pristup održivom ribolovu i ribarstvu u priobalnom području. Mi smo 
taj greben izrabili. Moritoring nad tim grebenom će provodit Centar koji će započeti sa svojim 
aktivnostima kako bi pokazali da jedan greben može biti izvor bio raznolikosti i bio diverziteta 
ali i različite količine morskih organizama na jednom mjestu. Morate znati da u stručnim 
raspravama nije sva akademska zajednica baš suglasna da na jednom morskom dnu, kao što 
je zapadna obala Istre koje je ravno dno, izrada grebena da je to nešto što je prihvatljivo. 
Grebenom mijenjamo samu floru i faunu na tom području, dolaze nove vrste i nestaju stare 
koje su tu obitavale tako da su u tom pogledu dvostruka mišljenja ali ja ću reći da možda 
nekako struka je ipak na strani da umjetni greben donosi više pozitivnih nego negativnih strana 
i da se tu naseljavaju nove vrste te se time povećava bio raznolikost.  
U projektu Aquas kojim smo financirali Centar, dobili smo značajna sredstva iz tog projekta, 
jedna od aktivnosti za koju smo stručno kompetentni i vrlo se teško izborili među svim 
partnerima u projektu a to su sve regije koje su oko Jadrana gledano sa talijanske i Hrvatske 
strane, mi smo se uspjeli izboriti za sredstva da osnujemo takav jedan Centar i da dobijemo 
sredstva za pilotnu aktivnost da se izgradi i obnovi prostor za takav Centar mislim da smo 
realizacijom tog projekta uspješno iskoristili sredstva EU a dobiti ćemo i jedan Centar koji će 
biti na usluzi svima kao što je već nekoliko puta rečeno. Ta aktivnost nema nikakve veze s 
veletržnicom ribe u Poreču. Niti ima veze sa aktivnostima koje su se mogle provoditi, koje se 
nisu provodile, mogu samo reći, iako to nije tema Centra da zakonodavstvo u trenutku kad se 
gradila veletržnica ribe u Poreču je tek trebalo definirati obavezu trgovanja ribe putem 
veletržnice, kao što je to u Italiji. Tamo je jedini način trgovanja ribom i spona među ribarima i 
svih kupaca, ali svih kupaca koji mogu kupiti ribu, centralno mjesto veletržnica ribom i to je 
definirano zakonom. Mi smo se pripremili, Istarska županija je uvijek prva kad se radi neki 
takvi iskorak, kako bi bili spremni mi, naši ribari i dobili infrastrukturu za to a naravno nakon 
toga izostala je politička volja da se u zakonom definira obaveza trgovanja ribom preko 
veletržnice i taj je prostor danas više izgubio smisao za svoju osnovnu funkciju. On nikad neće 
biti veletržnica ribe jer te obaveze u našem zakonu nema, ako se promjeni zakon mi objekt 
imamo spreman.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje pročelniku i daje točku na glasanje.       
 
Skupština Istarske županije, nakon rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno 
usvaja 
 
 

ODLUKU 
o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju ustanove Centar za razvoj ribarstva i akvakulture 
Istarske županije – Centro per lo sviluppo della pesca e dell'Acquacoltura della Regione 

Istriana. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da ukoliko su svi suglasni, nastavljamo dalje bez 
uvodnih obrazloženja. Svi su suglasni. 

 
Ad- 9. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe sanacije 
zgrade Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, pojedinačnu raspravu. Kako 
nema prijavljenih daje točku na glasanje 
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
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ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju za potrebe sanacije zgrade Strukovne škole 

Eugena Kumičića Rovinj 
 
 

Ad- 10. 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Procjene rizika od velikih nesreća za Istarsku 

županiju 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je danas ovdje s nama voditelj službe civilne 
zaštite gospodin Denis Stipanov. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Procjene rizika od velikih nesreća za Istarsku županiju. 

 
 

Ad- 11. 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne 

zaštite Istarske županije za razdoblje od 2024. do 2028. godine 
 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Istarske županije za 

razdoblje od 2024. do 2028. godine 
 
 

Ad - 12. 
Prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom 

dobru 
 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o osnivanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru. 
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Ad - 13. 
Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje morske površine za uzgoj školjkaša na području Raškog 
zaljeva 

 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu, po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu, vijećnica Koiljka Aškić, izvolite.  
 
KOVILJKA AŠKIĆ navodi da uvidom u analizu ove koncesije odnosno njezinim izdavanjem 
određeno je da fiksni dio od prihoda je 3.500 eura i to nakon 3 godine rada a varijabilni dio se 
određuje 0,20 posto prihoda. Iz dosadašnjih izvještaja upravo od prihoda koncesija školjkaša 
ima ih dosta koji ne ostvaruju prihode i niti onda županija ne dobiva taj varijabilni dio koji je 
naveden. Upućujem prijedlog da se ugovorom o koncesijama i u ovoj obavijesti uključi u 
razloge za oduzimanje koncesije da ukoliko koncesionar u tekućoj godini ne prikaže prihod da 
se onda tu odredi nekakav iznos kao sankcija ili oduzimanje koncesije kako bi mogli nešto 
prihodovati. Ista je situacija sa plažama, ukoliko na njima nema ugostiteljskih objekata uvijek 
se navodi da je prihod 0. Kod tog varijabilnog dijela bih molila da se naprave izmjene.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE se zahvaljuje te upućuje vijećnicu da u odnosu na akte koji su 
dostavljeni, vijećnici su obavezni dostaviti pisani amandman da bi se Vaš prijedlog razmotrio. 
Moli se pročelnik da se očituje. Izvolite. 
 
DR. SC. MIRKO RADOLOVIĆ navodi da vezano za ovo pitanje sastavni je dio natječajne 
dokumentacije i poglavlje 11. oduzimanje koncesije. Onaj tko se javi na natječaj mora napraviti 
i jedan svoj gospodarski plan i taj plan mora pratiti i ukoliko se taj ne plan ne prati i ako nadzor 
to utvrdi postoji mogućnost oduzimanja koncesije. Vezano za iznose koje navodite oni su 
propisani pod zakonskim aktima posebno vezano za marikulturu i posebno za školjkaše. Na 
razini županije smatramo da je to djelatnost koju bi trebalo poticati i iz tih razloga su te naknade 
male. Fiksni i varijabilni dio, 0,2 posto od prihoda i 5 centi po metru kvadratnom, sada su 
važećim pod zakonskim aktom cijene 20 lipa a mi smo stavili 5 centi, međutim ako bude više 
zainteresiranih može se postići i veća cijena. Što se tiče načina prihoda koji pojedini ljudi 
koriste koncesije, osobno ne mogu govoriti o njihovom poslovanju te prikazuju li oni nešto ili 
ne. Mi polazimo od službenih podataka i sukladno njima obračunavamo. Fiksna naknada bi 
bila 3.500 eura godišnje, s obzirom na zauzetu površinu od 70.000 metara ako računamo da 
će biti po 5 centi po kvadratu, ukoliko bude više zainteresiranih, može biti i više a 0,2 posto po 
prihodu, to ovisi o prihodima. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE ističe da riječ vijećnici više ne može dati jer je rasprava 
zaključena. Daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, nakon kraće rasprave, nakon provedenog glasanja sa 33 glasova 
ZA i 1 suzdržan, Skupština donosi/usvaja usvaja 
 
 

OBAVIJEST 
o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za gospodarsko korištenje morske 

površine za uzgoj školjkaša na području Raškog zaljeva. 
 
 
 

Ad – 14. 
Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Fažana za 

davanje koncesija na pomorskom dobru 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu, izvolite vijećniče Boljun. 
 
SLAVEN BOLJUN  ističe da je proučavao novi i stari zakon i da su možda ove Odluke mogle 
ostati na snazi do kraja mandata Skupštine. Pozivamo Županiju da odmah odobri nove 
zahtjeve jer to je načelo supsidijarnosti koje je usvojeno u pravnoj stečevini Europske unije i 
koje je našim međunarodnim ugovorima koji su na snazi. Država je to prepoznala i daje pravo 
gradovima i općinama koji su odbijeni s tim zahtjevom da stavkom 4. mogu pokrenuti upravni 
spor. Dakle ideja je da odlučivanje zajedničkim pitanjima mora biti prenesena na najniži 
mogući stupanj dok središnja vlast ima ulogu nadopune odlučivanja. Po zahtjevima gradova i 
općina treba vratiti na upravljanje lokalnoj samoupravi. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu, poziva župana da odgovori. 
 
ŽUPAN navodi da kao što je vidljivo, imamo više točaka koje prate istu problematiku. Prije 
svega, ako je neka županija u Hrvatskoj doista ukazala da joj je stalo do decentralizacije to je 
Istarska županija. Svaki grad koji je zatražio, svoje je pravo ostvario, pa čak i 2 općine, općina 
Medulin i općina Višnjan. Temelj ove Odluke se odnosi na to što više ne može biti ovlaštenje 
na neodređeno vrijeme, vi ste pravnik i to razumijete. Normalno da ćemo razmotriti svaki novi 
zahtjev koji će jedinica lokalne samouprave uputit prema nama.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, nakon kraće rasprave, i nakon provedenog glasanja 
jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Fažana za davanje koncesija na 

pomorskom dobru. 

 
 

Ad - 15. 
Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Vrsar za davanje 

koncesija na pomorskom dobru 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Vrsar za davanje koncesija na 

pomorskom dobru 
 
 

Ad - 16. 
Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Funtana za 

davanje koncesija na pomorskom dobru 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
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Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Funtana za davanje koncesija na 

pomorskom dobru. 
 
 

Ad – 17. 
Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Medulin za 

davanje koncesija na pomorskom dobru 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Medulin za davanje koncesija na 

pomorskom dobru. 
 
 

Ad - 18. 
Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Tar Vabriga za 

davanje koncesija na pomorskom dobru 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

ODLUKU 
o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Tar Vabriga za davanje koncesija na 

pomorskom dobru. 
 
 

Ad - 19. 
Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Puli za davanje 

koncesija na pomorskom dobru 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu, vijećnice izvolite.  
 
TAMARA BRUSSICH navodi da želi iskoristiti trenutak kada je riječ o pomorskom dobru, da 
prokomentiram i apeliram na sve vijećnike na ono što će se pokušati učiniti u najvećem gradu 
u Istri, koji pokušava donijeti odluku o redu na pomorskom dobru. Trebali bi biti oprezni oko 
Odluka o redu na pomorskom dobru a ne na gradskim plažama. Odluke o redu na gradskim 
plažama su nešto drugo. Želim istaknuti slobodu, Istra a i Pula su liberalan i otvoren grad koji 
je u ovoj regiji koja je prepoznata i kao turistički proizvod kao liberalna i otvorena tako da hajka 
koja se ovih dana događa prema slobodi, u ovom slučaju žena a i muškaraca, na pomorskom 
dobru, ne na gradskim plažama. Riječ je o slobodnim plažama u koje može spadati i Lungo 
mare koje nam je svima poznato, gdje će se kako je izvjesno, Odlukom o redu na pomorskom 
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dobru zabraniti kupanje u toplesu. Isto tako će se zabraniti slavlje rođendana, slobodno 
okupljanje građana i građanki. 
Molim da kada se bude donosila Odluka o pomorskom dobru, u najvećoj lokalnoj jedinici 
samouprave, ipak senzibilizira vlast koja to pokušava učiniti da živimo u liberalnoj zemlji, 
mislim na našu regiju Istru i naš grad Pulu. Nije na odmet podsjetiti da prava žena se sastoji i 
u tome da se žene na slobodnim plažama mogu kupati kako žele, da li u toplesu da li gole ili 
obučene od glave do pete. Kad se govori o gradskim plažama, tu neka regula postoji. 
Smatram da bitnije stvari treba regulirati od toga hoće li se i kako, na slobodnoj plaži, kupati 
žene.   
  
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da ukoliko nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje 
točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, nakon kraće rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno 
usvaja 
 

ODLUKU 
o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Puli za davanje koncesija na pomorskom 

dobru. 
 
 

Ad - 20. 
Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Poreču za 

davanje koncesija na pomorskom dobru 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
 

ODLUKU 
o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Poreču za davanje koncesija na 

pomorskom dobru. 
 
 

Ad - 21. 
Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Novigradu za 

davanje koncesija na pomorskom dobru 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
 

ODLUKU 
o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Novigradu za davanje koncesija na 

pomorskom dobru. 
 
 

Ad – 22. 
Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Umagu za 

davanje koncesija na pomorskom dobru 
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PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 
ODLUKU 

o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Umagu za davanje koncesija na 
pomorskom dobru. 

 
 

 
Ad - 23. 

Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Vodnjanu za 
davanje koncesija na pomorskom dobru 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 

ODLUKU 

o ukidanju Odluke o povjeravanju ovlaštenja Gradu Vodnjanu za davanje koncesija na 

pomorskom dobru. 

 
 

Ad - 24. 
Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Savjetodavnog povjerenstva za zaštitu 

prava starijih osoba u Istarskoj županiji 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o osnivanju i imenovanju Savjetodavnog povjerenstva za zaštitu prava starijih osoba u 

Istarskoj županiji. 
 
 

Ad – 25. 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
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ODLUKU 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta OŠ 
Jure Filipovića Barban. 

 
 

Ad - 26. 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Škole 

primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula. 
 
 
 

Ad – 27. 
Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske 

županije 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 
 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske županije. 

 
 

Ad – 28. 
Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli-Pola 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli-Pola. 

 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 12:30 h.  
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Zapisnik vodila: 
 

 
Adeana Fabijančić 
 

 
Predsjednica 

Sandra Ćakić Kuhar 
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